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ŞUBAT 2022ÖZEL RÖPORTAJ Süper FenerS

"Divan başkanlığı adaylığı gündeme geldiğinde
camiamızın çeşitli yerlerinden bu talep bana

ulaştı. Böyle bir hazırlığım yoktu. Divan başkan-
lığı çok saygın bir konumdur. Divan ve kongre
üyelerinin çalışmaları, benim adaylık kararını

vermemi sağlamıştır." diyerek Yüksek Divan Ku-
rulu Başkanlığına adaylığını açıklayan Yılmaz’la

biraraya geldik...

Fenerbahçe artık Cumhuriyetin
Misak-ı Millisi olmuştur. 

n Fenerbahçe Spor Kulübünde yapılacak, Yüksek Divan
Başkanlığı seçimlerine aday olan Sait Yılmaz ile yaptığımız
söyleşiyi sizlerle paylaşıyoruz.
Röportaj: Atila BARTIN
n Fenerbahçe Divan başkanlığına adaylık nasıl oluştu?
n Benim ve ailemin kökleri (ağabeylerim, amcalarım, da-
yılarım) 80 Yıllık Kadıköylü’dür. Dolaysıyla Kadıköy’ün ta-
kımı da Fenerbahçe olduğundan kendimi bildim bileli
Fenerbahçeli’yimdir.

İki dönemdir  Kadıköy Belediyesi’nin Meclis Başkanı
görevini sürdürmekteyim. Dernekçilik, kulüpçülük faaliyet-
leri içinde bulunmaya devam etmekteyim.

Bizler Fenerbahçe olarak halktan geliyoruz, rakibimiz
gibi yabancı ülkelerin mekteplerinin temsilcisi kulüp değiliz.

Atila BARTIN

Fenerbahçe Yüksek Divan Kurulu Başkan adayı Sait Yılmaz
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Fenerbahçe'nin
tanımını yaparken,

Ruhu; Kuvayi Milliye,

Aklı; Gazi Mustafa
Kemal Atatürk olarak
Misyonunu gururla 
anlatırız.

Oysa 3 Temmuzla 
birlikte Misyonuna yeni
bir Misyon daha ilave
etmiştir.

Buna göre Fenerbahçe
artık Cumhuriyetin de
Misak-ı millisidir.

Fenerbahçe 
Üniversitesi'nde, 

Fenerbahçe kürsüsü
kurup Fenerbahçe

ekolünü yeniden tarif 
etmeliyiz ve yaratmalıyız.

Akademik anlamda 
oluşacak bu kürsü ve 

kurmayları, 
akademisyenler ve 

bilirkişilerle Fenerbahçe
EKOL’unün Felsefesi ve
Sosyolojisi üzerine bilim-

sel olarak çalışmalı ve
yeni bir disiplinle formül-

ize edilerek felsefesi
yeniden yazılacaktır.

Fenerbahçe’nin gücünü ve etkisini şöyle anlamalıyız..

Gerçek güç, Taraftar...

�itici güç, Üyeler...

Sessiz güç, Yüksek Divan Kurulu

Birinci güç, Başkan ve Yönetim.
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Onlar yurt dışında kurdukları lobilerle 3 Temmuzun oluş-
masına hizmet ettiler. Avrupa ağırlıklarını nasıl kullandık-
larını çok iyi hatırlıyoruz.

Aziz Yıldırım öncesinde Fenerbahçe’nin bütçesini yeni
seçilen yönetimler belirlerdi. Örneğin ortaya beş milyon
para konurdu bunun üç milyonu borçlara kalan kısım da yıl-
dız transferlere giderdi. 

Fenerbahçe’nin  geniş çaplı bir koordinasyonla yönetil-
mesi lazım. Bunu da yapacak olan Yüksek Divan Kuru-
lu’dur. Bu çalışmalarla Divan Kurulu asıl görevine dönmüş
olacaktır. Bu çalışmalar ve destekle,  24 saat çalışmak zo-
runda olan kulübümüze büyük bir katkı sağlayacaktır. 

Bilindiği gibi 25 Ocak Salı günü Fenerbahçe Spor Ku-
lübü Divan Başkanlığı’na adaylığımı açıklamış bulunmak-
tayım. 

bu kale, fetö ve diğer kötü amaçlı örgütler 
tarafından geçilemeyecektir.

n Seçilirseniz Fenerbahçe’de nasıl bir divan başkanı
göreceğiz...
n Öncelikle şanımıza yakışır şekilde, ruhu Kuvayi Milliye,
aklı Gazi Mustafa Kemal Atatürk, olarak üstlendiğimiz bu
misyon, 3 Temmuz ile birlikte bir üst misyon daha kazan-
mıştır. Fenerbahçe artık Cumhuriyetin Misak-i Millisi ol-
muştur. Bu güçlü duruşu sayesinde bundan sonrada bu
kale, fetö ve diğer kötü amaçlı örgütler tarafından geçile-
meyecektir. Bu böyle bilinmeli.

Ben bir seçim çalışması yürütmedim. Fenerbahçe’nin
felsefesi ve sosyolojisi adına bir AR-GE çalışması tadında,
yapısal sorunların tesbiti ve çözümü ile ilgili bir çalışma yap-
tım. 

Divan toplantıları süre geledir üyelerin konuşmacı olarak
yaptıkları eleştiri sonrası dağıldıkları bir yer olmaktan öte,

yapıcı projeler üreten ve bunu yönetim ile paylaşıp hayata
geçiren bir organ olmalıdır. 

Bir diğer düşüncemizde kongre üyelerinin divan üyeleri
ile birlikte aktif hale gelmesidir. 

Akıl ve fikir yolu ile ortak çalışmalar yaparak kulübümüzü
daha çok Güçlendirmek. 
n Bu konuda yapacağınız çalışmalarla hedefiniz nedir?
n Divan ve kongre üyelerinden oluşan yetkin, liyakatlı, ka-
libresi yüksek, konusunda uzmanlaşmış etkin kişilerden ve
tamamen gönüllülük esasına dayalı olarak çalışabilecek ki-
şilerin, lobi faaliyetlerinde bulunmalarını sağlamak için bir-
likte çalışmalıyız. Kulübümüzün her platformda temsil
edilebilmesi için bu konu çok önemlidir.  

Ayrıca, Fenerbahçe üniversitesinde bir kürsü kurup, Fe-
nerbahçe ekolünün yeniden tarif edilmesini bu lobiler üst-
lenmelidir. Kürsü eliyle oluşacak felsefenin, daha sonra yine
yüksek divan kurulunda kurulacak ekol masasında, üyeler
tarafından taraftar ve üye gözü ile değerlendirilip yönetim
ve üyelerimizin onayına sunularak onay alınacaktır.

Eskiden yönetimler bir bütçe belirleyerek yönetime ge-
lirlerdi.
n Fenerbahçe’nin gücünü nasıl tanımlarsınız?
n Fenerbahçe’nin gücünü, etkisini şöyle tanımlayabiliriz..

GERÇEK GÜÇ, TARAFTARLAR
İTİCİ GÜÇ, ÜYELER
BİRİNCİ GÜÇ, BAŞKAN VE YÖNETİM 
SESSİZ GÜÇ, YÜKSEK DİVAN KURULU olarak tarif

edebiliriz.
Bu düşüncem çift başlılık olarak algılanmasın. Bu

yapmak istediklerimizle yönetin kurulu da geleceğe dair
doğru kararlar alarak daha emin adımlar atacaktır. 

Bu günlerde ortak sorunlardan bir diğeri de ihtiyaç ya da
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zorluk içinde olan üyelerimizin aidat ve benzer sorunlarını
kökten çözmek zorundayız. Her türlü şartlarda ku-
lübüne hizmet etmiş ve divan kuruluna kadar gelmiş
olan üyelerimiz, bu kulübün misafiri veya müşterisi
değildirler. Onların sorunları ile alakalı olup her
daim yanlarında olmalıyız. Çünkü onlar bu kulübün
hafızaları hatta arşivleridir.. Yapmayı düşündüğü-
müz ve önereceğimiz işler tamamen sponsor kay-
naklı olarak hayata geçecektir. Kulübümüze bu
konuda mali bir gelmeyecektir. Fenerbahçe divan
kurulu üyeleri söylemek istediklerini rahatlıkla söy-
lemelidir. Biz onlara bu hakkı vermeliyiz onları din-
lemeliyiz. Asla fikirlerini red etmemeliyiz.
Konuşmayan üyeleri konuşturmak ve onları çalışma-

lara dahil etmeliyiz.
n Aday olurken başkanlardan destek aldınız mı?

n Sonuç itibarı ile şunu herkesin
önemle bilmesini isterim.

Öyle ya da böyle birilerinin gözüne
bakarak divan başkanlığı yapmam. Ka-
rakter olarakta mizacım değildir.. Bun-
dan dolayı Fenerbahçe Spor
Kulübünün divan başkanı olmayı daha
onurlu ve haysiyetli gördüğümden Yük-
sek divan başkanlığına aday olduğumu
açıkladım.…
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Değerli Fenerbahçeli dostlar. Bu Pandemi, Covit denen lanet
ülkemizin her kesiminden insanları etkilerken beni ve ailemi
de es geçmedi. Gerçekten yaşayanlar bilir çok kötü bir mik-

rop. Benim gibi yıllarca spor yapmış hala eksersizlerine, yaşa-
mına dikkat eden birini bile
tuş ettiğine göre,(Allahtan
mat edemedi) gerisini siz dü-
şünün ve kendinize çok dik-
kat edin maskesiz kalabalık
ortamlara kesinlikle girme-
yin.

Dedim ama son Fener-
bahçe-Başakşehir maçın da
tribünler oldukça kalabalıktı.
Taraftarlarımız maskesiz VE
iç içeydi. İşte bunu anlamak
gerçekten zor. Biz bu mereti

ülkemizden bu şartlar altında
biraz zor defederiz. Tüm sağlık çalışanlarına bu konuda Allah
yardım etsin iyi ki onlar var sağolsunlar.

Fenerbahçe futbol takımı kulübümüzün lider lokomotifidir.
Tabii diğer amatör branşlarımız da çok önemlidir. Ama ülke-
mizde futbol olmazsa olmazların başında gelmektedir. Tüm ta-
kımların taraftarları kendi maddi güçlerine göre takımına destek
vermek için stadlara koşarlar. Tuttukları futbol takımının başarısı
ve de şampiyon olması tek amaçlarıdır. 

İçinde bulunduğumuz ekonomik koşulları da düşündüğü-
müzde yiyeceklerinden bile fedakarlık yapanlar var. Sadece bilet
alıp maça girip takımının başarısı için destek olmak için.

Son 5 yıla baktığımızda bugüne kadar devamlı gerileyen bir
Fenerbahçe izliyorum ve çok üzülüyorum. Bizler futbol oynadı-
ğımız dönemde ya Fenerbahçeliyiz ya Galatasaraylıyız  ya da
Beşiktaşlıyızdır. Transfer dönemlerinde futbolcu olarak oynaya-
cağımız takımı çoğunlukla kendimiz seçerdik. 

Benim nasıl Fenerbahçeli olduğumu anlatan kitaplar bile var-
dır. Para bizler için burada her zaman ikinci planda kalmıştır. Tri-
bünlerin tıka basa dolduğu o günlerde sahaya çıkarken
ayaklarımın titrediği çok günler yaşadım.’ Fenerbahçeli Ruhu’
kalbimize işlemiştir,  kazandığımız maçlarda taraftarlarımızla bir-
likte sevinir, kaybettiğimizde yine birlikte üzülürdük.

Ben yaşadığımız o günleri düşünürken, şimdi Fenerbahçe
de futbol oynayan kardeşlerim bu bilinçten çok yoksunlar. Trans-
fer ve bonservis rakamlarının havada uçuştuğu futbol borsası,
bizim yaşayıp, yaşattığımız Fenerbahçe ruhunun çok ötesinde

kalıyor. 
Özellikle yabancı oyuncular bu konuda başı çekiyor. Sürekli

dillendirilen şey ‘profesyonellermiş’. Konu bu kadar anlamsız
mı? Takımlarda çok az da olsa ruhu ile oynayan Türk oyuncular
da yok değil. 

Çoğunluk para için oynuyorlar ama kazandıklarının da hak-
kını da vermiyorlar… 

Bazılarıysa maç değil sezon bitse de gitsek havasındalar.
Ali Koç Başkan’ın takımın başına geçte olsa İsmail Kartal’ı

getirmiş olması bence olumlu bir davranış. Bu saatten sonra ya-
pılacak tek doğru bu. 

Yorumlarda LÖW öncesi Kartal’ın getirildiği yazıları okuyo-
rum, herkes kafasına göre takılıyor. Başkan da burada net ko-
nuşmuyor. Hala “Bir iki hoca var işin parasal taraflarını
halletmeye çalışıyoruz” diyor. Ama kimlerle görüştüğü ile ilgili bir
beyanı yok. Camiamız çok sabırsızdır, ben öyle biliyorum, ama
onlarda tepkisizliğe alıştılar. 

Tek söyledikleri Fenerbahçe’den bu sezon dabir şey olmaz...                                                                                                                                                                                                                                                                             
Önümüzdeki maçlarda neticeler böyle kötü olursa taraftarda

takımından desteğini çeker tribünler boşalır. Netice de hedefler

yeni sezona kalır. Dediğim gibi Fenerbahçe zor kulüptür. Başkan
ve tüm yöneticilere kolaylıklar diliyorum. 

Artık bu saatten sonra varılan tablo bedel ister, hesap ister…
Bir şeyler ister de gönül okşama, boş vaat kaldırmaz bu tablo…

Olursa erken müdahale çare olur!

FENERBAHÇELİ RUHU
de es geçmedi. Gerçekten yaşay

rop. Benim gibi yıllarca spor yapmış
mın
tuş
ma
şü
kat
ort
yin

ba
trib
TaTaT
iç
ge

ülkem
biraz zor defederiz Tüm sağlık çalış

Cemil
TURAN
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Fenerbahçe'nin Ali Koç baş-
kanlığındaki 4. sezonunda
çalkantılı gidişatı sürerken,

camia kördüğüm içerisinden çı-
kamıyor...

Sportif başarı olarak kulü-
bün lokomotifi olan futbol ta-
kımı adım adım
şampiyonluktan uzaklaşıyor.
Hatta önümüzdeki sezon Avru-
pa'ya gidebilmek için öncelikli
hedef olan ilk 4 şansı da gide-
rek zorlaşıyor. Tek çare kupa
kalırsa, camia için büyük risk olur...

Aslında şöyle bir bakınca hep aynı şey konuşulur
oldu. Teknik direktör belirsizliği, yanlış transferler, otur-
mayan kadro... Doğal olarak da eleştiri okları başkan Ali
Koç'a yönelmeye devam ediyor...

Öncelikle Ali Koç başkanın geçen 4 yıldaki ekonomik
katkısının hakkı verilmeli. Belki sportif başarı yakalansa,
iyi isimlerle transfer sayısı daha azda kalsa, harcamalar
da kısıtlanır ve son Divan Kurulu'nda açıklanan 5 milyar
977 milyon lira toplam borç, daha aza inerdi ama bu ra-
kamın 4 yılda nereden nereye geldiğinin de altını çizmek
gerek... Bu noktada Fenerbahçe Ali Koç'a ciddi bir te-
şekkür borçlu...

Ama ya sportif başarı? Daha da ötesinde, ya giderek
düzelmesi beklenen kulüp içi ilişkilerin daha da bozul-
ması, uçurumların derinleşmesi?

Ali Koç başkan, Fenerbahçe'nin kendi içerisindeki
tartışma dünyasına çok ilginç kavramlar katıyor. Sanal
medyaya fazlasıyla vakit ayıran başkan Koç, kendisine
yönelik saldırıları anlatırken Norveç ve Ukrayna üzerin-
den kendisine saldırılar olduğu iddiasında bulundu...

Son Divan Kurulu'nda ise yeni bir saptamada bu-
lundu. Kendisini eleştiren Hulusi Belgü için 'Hulusi Belgü

zihniyetindekiler' gibi bir durum
ortaya koydu...

Herkese karşı takındığı öf-
keli tavrın artışı giderek hisse-
diliyor sayın başkanda...
Başarısız tablolara karşın kar-
şısına çıkanlara çok sert üs-
lupla konuşuyor. Ama
Fenerbahçe'de yöneticilik yap-
mış, zamanında başkan adayı
olmuş birine, şartlar ne olursa
olsun ki kendisine bireysel bir

terbiyesizlik de söz konusu de-
ğilken, 'Bunu aklına kazı' şeklindeki

ifadesi, Fenerbahçe başkanına yakışmaz... Olmaz!
Kendisine karşın tepkiler ise Şükrü Saraçoğlu Sta-

dı'nda giderek ağırlaşıyor. Buna hak verirken hatalarının
da olduğunu söylüyor. Ama bunları farklı isimler dile ge-

tirince tepkisi farklı oluyor...
Kısacası Ali Koç ismiyle Fener-

bahçe'de beklenen iletişimde bahar
havası, beklenenin aksine ağırla-
şan bir fırtınaya dönüştü...

Fenerbahçeliler buna çok üzülü-
yor... Oysa herkesin beklentisi o
kadar büyüktü ki, bunun göstergesi
kazandığı seçimdeki oy oranı ol-
muştu... Şimdi bu beklentilerin ye-
rine yeller esiyor...

Başkan Ali Koç eğer görevde
kalmakta ısrarlıysa fırtınayı dindir-
mek için yapacakları çok net. Löw
veya benzeri tartışılmayacak bir
isim acilen açıklanmalı. Fener-
bahçe forması giymesi tartışılma-

yacak isimler kadroya dahil edilmeli. Yönetimde
futboldan yer alan isimler olmalı ve bu isimler Samandı-
ra'nın sorumlusu olmalı. Ve de Samandıra bu isimler ta-
rafından ciddi şekilde revize edilmeli...

Ancak Başkan Ali Koç hala Sosyal Medya'daki sıkın-
tıların peşinde gözüküyor. Kimin ne dediğinin, yazdığı-
nın peşinde. Ancak emin olmalı ki biraz başarı ışığı
yakabilse, Fenerbahçe tarihinde en büyük desteği alan
başkan olur...

Kördüğüm Fenerbahçe'nin en ciddi sorunu oldu... Bu
büyük camia, başkanı tarafından acilen bu kördüğüm-
den çıkarılmalı ve iyi bir iletişimle omuz omuza vermeli...

Artık bu saatten sonra varılan tablo bedel ister,
hesap ister… Bir şeyler ister de gönül okşama, boş vaat
kaldırmaz bu tablo…

Olursa erken müdahale çare olur!

kalırsa, camia için büyük risk olur... ğilken, 'Bunu aklına kazı' şeklindeki

Deniz
DERİNSU

Kördüğüm

www.artigercek.com
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Ligin ilk yarısında birçok
olumlu olumsuz yazılar
yazdık. Ümidimizi hep bir

sonraki adımlara bıraktık. Ni-
hayetinde ligin ikinci yarısına
umutla başladığımızı düşü-
nürken, ilk maçta kendi saha-
mızda olağanlaşmış bir
duyguyla yine mağlubiyetle
tanıştık.

Olağanlaşmış diyorum zira
Ali Koç yönetimi öncesinde
“Burası Kadıköy Buradan Çıkış Yok” derdik. Şim-
dilerde ise bu slogan artık tarihe gömüldü. Her gelen
rahatlıkla çıkıp gidiyor. (Özellikle ezeli rakiplerimiz).

Peki nedir bu kabusun nedenleri? 
Ali Koç dediğimiz zaman para konusunda akan

sular durur diye düşünüyoruz. Ama çok eskiden ol-
duğu gibi bas parayı al oyuncuyu devri kapandı.
Ayağını yorganına göre uzatma mecburiyeti var, en
doğrusu bu bence. O nedenle Ali Koç’un parası bu-
rada fazla işe yaramıyor. Yarasaydı hiç düşünme-
den harcardı. Çünkü o da başarılı olmak istiyor.

Bu durumda başarı neden gelmiyor derseniz, bu-
radan sadece işi bilmeme geliyor. Tüm camia bü-
yüklerinin söylediği tek şey “yönetimde neden bir
futbolcu, futbolu bilen kişiler yok”, şahsen bende
buna yüzde yüz katılıyorum.

Başkan Ali Koç son divan toplantısında, özellikle
sezona çok iyi başlayan takımımız sonraki hafta-
larda özellikle deplasmanlarda hakemler tarafından
adeta doğranıyor dedi.  Bu serzenişin birçoğunda
haklı. O zaman yapılması gerekenlerden ilki TFF’ye
sert protestolar da bulunup pozisyonları bir toplantı
ile kamuoyunun önüne sermek, ya da hakemi de
yenmek. Bana kalırsa burada hakemi yenmek daha
anlamlı olur. Tabii bu iyi oyun ve futbol ile olur.

Fenerbahçe diğer kulüplere hiç benzemez. Ku-
ruluşuna bakarsak bir ülke kurtuluşunda rol almış
misyona sahiptir. Fenerbahçe müzesine gittiğinizde
Fenerbahçe’nin bir Kuvayi Milliye olduğunu rahat-
lıkla görebilirsiniz. 

İşte bu nedenle rahmetli İslam Çupi’nin dediği
gibi Fenerbahçe büyüklüğü ne şampiyonluk büyük-
lüğü ne kupa büyüklüğüdür. Onun büyüklüğü başka

bir büyüklüktür işte, adı ko-
namaz. 

Bütün mesele bunu an-
lamaktır. 

Fenerbahçe’nin bizim ço-
cukluğumuzdan beri tek he-
defi şampiyonluktur. İkincilik
ya da üçüncülük değildir.
Bugün bakıyoruz hiç ol-
mazsa ikinci veya üçüncü ol-
sakta UEFA’ya gitsek

diyenler var. Bu duruma alıştı-
rılmak ve sıradan bir takım olma duygusuna sahip
olmamızı ben şahsen içime sindiremem.

Son 4 yıldır dikkatimi çeken ve sizlerin de yaşa-
dığını düşündüğüm bir konu var. Buna ister pan-
demi deyin ister ülkemizin ekonomik durumu.
Ailemiz de yaşantımızı Fenerbahçe’ye göre ayarla-
mıştık. Maç günü misafir kabul etmezdik, heyecanı-
mız dorukta olurdu. Takım gol attığında yerimizde
duramaz tribünde hiç tanımadığım kişilere sarılır-
dım. Son dört yılda bu heyecan ve coşku bitti.
Misafiri hergün kabul edebiliyoruz, bahanemiz yok,
takım gol attığında fazla heyecan duymuyoruz. Zira
maç sonu olumsuz bitebilir duygusu bizlere üstün
geliyor. 

Ali Koç Başkan’ın divan toplantısından şunu çok
iyi anladım... Bu sezonda bitti. Hayallerimiz gelecek
sezona kaldı. Hayırlısı diyelim.. 

2022 ŞUBAT GÜNDEMSüper FenerS

ş YoYoY k” derdik Şim- rılmak ve sıradan bir

Atila
BARTIN

HAYALLER GELECEK 
SEZONA KALDI...

9
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“Gönlü güzel olanın niyeti de,
söylemi de, eylemi de gü-
zeldir.” Diyerek başlayalım

ve yanlış yapanları kendi vicdanları
ile baş başa bırakalım. 

Bu sayfalarda defalarca yazdık.
FENERBAHÇEMİZİN hakkını baş-
kasına yedirenleri, kulak asan ol-
madı. Bugün bir daha yazıyorum
belgeleriyle sorumluları hakkında
yine herhangi bir işlem yapılmaz
ise takdir Kongre Üyelerimiz ve ta-
raftarındır. Siz bulamıyorsanız so-
rumluları arayın biz gösterelim.
Sevgili Başkanım 7/24 FENER-
BAHÇEMİZİN emrindeyiz. Milyon-
lar kişilerin cebine değil
kulübümüzün kasasına girsin.

- Yıllardır bazı Spor Okullarınız
lisanssız ürün satmakta ve bunu
bilen sözde yöneticileriniz ise buna
göz yummaktadır. Yapılan sözleş-
mede cezasına bakarsanız kaybı
göreceksiniz.

- Malumlarınız Spor Okulu isim
hakları öğrenciden alınan fiyata
göre belirlenmektedir. Yine bazı
isim hakkı verilen okullar ücreti söz-
leşmede düşük gösterip iki katı fi-
yata yapmaktadır. Bundan da
maalesef elemanlarınızın bilgisi
vardır. Haberim yok diyenlere bel-
geleriz. Kulübün kaybı  ne kadar?
Kimlerin cebine giriyor bu kayıplar.
Yoksa hatır için mi?

- Spor Okulu kamp organizas-
yonlarının kulüp tarafından yapıl-
mayıp başkalarına yaptırılması ise

ayrı bir konu milyonlar kimin cebine
gidiyor. Bu işini bilenlere dur deme-
nin zamanı geldi de geçiyor.

Evet, Başkanım, ipin ucu kimin
elinde lütfen o ellere gereğini yapar
mısınız.

ŞUBAT 2022BAŞKENTTEN Süper FenerS

Harun
ATA

“Gönlü güzel olanın niyeti de,
söylemi de, eylemi de gü-
zeldir.” Diyerek başlayalım

ve yanlış yapanları kendi vicdanları

ayrı bir konu milyonlar kimin cebine
gidiyor. Bu işini bilenlere dur deme
nin zamanı geldi de geçiyor.

Evet Başkanım ipin ucu kimin

İPİN UCU KİMİN ELİNDE
Siz bulamıyorsanız 

sorumluları arayın biz
gösterelim. 

Sevgili Başkanım 
7/24 

FENERBAHÇEMİZİN
emrindeyiz. 

Milyonlar kişilerin 
cebine değil 

kulübümüzün 
kasasına girsin.
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Özellikle Futbol Takımımızın ba-
şarısızlığı muhalefeti coşturdu.
Hemen toplantılar, bildiriler,

imza topluyoruz. Başkanı ve yöne-
timi hemen gönderiyoruz. Birde
baktık ki istemezükçülerin çoğu ya
ihraç olmuş yada oy kullanma hak-
kına sahip değiller. Yine de gülüp
geçmedik. Her görüşe saygımız var.
Bizde bir yoklama yapalım dedik.
Çok fanatik taraf olanları oylamaya
dahil etmedik. Çıkan sonuç uzak
ara Sayın Koç’ un lehine alternatif
Sayın Yıldırım bile olsa… Başkentte
Aziz Yıldırım defteri kapanmış.

Bilen bilir özellikle de Sayın Yıl-
dırımın kendisi 1998 yılından itiba-
ren 2018 seçimleri de dahil hep ona

destek verdim. Hatta 100. yılda ye-
diğimiz dayak, soyulmamız, geçirdi-
ğim operasyonlar kaybettiğimiz
canlar onu desteklemekten vazge-
çirmedi.

Ama Başkentliler 2018 seçimle-
rinde E.K ve Y.D nin yaptıklarını
unutmamışlar. O gün Aziz Başkan’
a destek verenler ortada bırakılışla-
rını hazmedememişler. Saatlerce
toplantıya gelecek diye beklemeleri,
kongreden sonra bile bir kez olsun
vefa örneği göstermemesine üzül-
müşler. Bugün ise halen ona seçim
kaybettirenler yanında ise bize
gerek yok diyorlar. Bu da Başkentte
artık %10 bile oyu olmadığını gös-
teriyor.  Ne diyelim “kendi düşen ağ-

lamaz”. 
Şu hatırlatmayıda yapalım. İmza

toplamak çok kolay bir iş değil önce
aidatını yatıracaksın. Aidatını yatır-
mayan üyenin kongre isteme hakkı
yoktur. Aidatını yatırmayan üye
nasıl kongrede oy kullanamıyorsa
Olağanüstü Kongre için de imza
atamaz. Bu da demek oluyor ki; 500
lira aidatın üzerine 250 lira noterden
imza tasdiki eklenir. Olağanüstü
Kongre için gerekli asgari 10.000
imzaya ihtiyaç olduğuna göre mas-
raf biraz fazla olacak ve ipin ucu
boşta kalacak.

Demek ki önce alternatifi bula-
caksın sonra imza toplayacaksın.
Sahi 15 Ocak ta başlanacaktı imza
toplamaya kaç kişi imza verdi.

Arkadaşlar, Sayın Koç kulübün
tüm borcuna yapılandırmadan do-
layı müteselsil kefil olarak imza at-
mıştır. Bu demektir ki, süresinde
kulüp gelirleriyle 5 milyarlık borç
ödenmezse ben ödeyeceğim. Baş-
kanlığı bıraksa bile bu böyledir.
Varsa böyle bir aday buyursun gel-
sin destek olalım. 

Sayın Başkan, bu konu da İpin
ucu kimin elinde bulamadık. Ko-
nuyu Felsefeci Dr. Anooshirvan Mi-
andji'nin çok güzel bir sözü ile
bağlayalım. 

“Herkesten ve her şey-
den umudunuzu kestiğiniz
anda belki de kurtarıcı siz-
sinizdir! Küsmekten ve ka-
bullenip bir köşeye
çekilmekten daha başka bir
yol var! Mücadele etmek.”

Alın Haziran ayına bir Olağan-
üstü Genel Kurul Kararı güven taze-
leyin. Çatlak sesler kaybolsun
kimseninde diyecek bir sözü kalma-
sın…

2022 ŞUBAT BAŞKENTTENSüper FenerS

Özellikle Futbol TaTaT kımımızın ba- destek verdim. Hatta 100. yılda ye- lamaz”.

İMZA TOPLAYACAKLAR 
NEREYE KAYBOLDU?
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Süper FenerS

İstanbul Gaziosmanpaşa'da doğan Saffet Akbaş,  ilçenin takımında uzun yıllar forma giydikten
sonra, önce 1992-1993 Ayvalıkgücü, ardından 1993-1994 Karşıyaka ve oradan da 1994-1995
Vanspor'a transfer oldu. Daha sonra 1995-1996 sezonunda Fenerbahçe forması altında şampi-
yonluğuda yaşayan millî futbolcu, 1998 yılında 6 aylığına MKE Ankaragücü'ne kiralık gitti. Yeni
sezon takımın başına geçen Rıdvan Dilmen'nin isteği üzerine tekrar Fenerbahçe'ye geri döndü.
2000-2001 sezonu Diyarbakırspor'da 1 yıl kiralık olarak oynadı. Fenerbahçe'de sözleşmesi bi-
tince İstanbulspor'a transfer oldu. İstanbulspor'da yeşil sahalara veda etti. 
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n Çok klasik bir soru Futbola nasıl ve nerede başladın?
n Ben de çoğu arkadaşlarım gibi futbola yaş olarak tam bile-
miyorum fakat, koşmaya başladığım andan itibaren hep futbo-
lun içinde oldum.. O zaman sokak aralarında, boş arsalarda ve
bizim eve çok yakın olan eski Gaziosmanpaşa Stadı'nda top
oynardık. Daha sonra mahalle takımında oynayamaya başla-
dım. Rahmetli Hüsnü Amca vardı. Gaziosmanpaşa Kulü-
bü'nde malzemecilik yapıyordu. Bir gün beni izlemiş ve
beğenmiş. 'Seni Gaziosmanpaşa'ya yazdıralım' dedi. Ben ise
sadece vakit geçirmek için top oynuyordum. Çünkü önümde bir
örnek yoktu. Daha sonra 14 yaşında hastalandım. Bronşlarım-
dan rahatsızdım. 1.5 sene top oynayamadım. Hüsnü Amca bir
gün beni yine sokakta gördü. 'Neden antrenmanlara gelmi-
yorsun?' dedi. Ben de hastalandığımı ve işe girdiğimi söyle-
dim. O da 'Hayır, futbola devam edeceksin. Senin geleceğin
parlak' diyerek ailemi ikna etti. Tekrar futbola dönmemi sağ-
ladı.

Futbolun bir gün mesleğim olacağını 
hiç düşünmemiştim.
Futbol bizim için çelik çomak, misket gibi keyif alarak oyna-

dığımız bir oyundu. Futbolun bir gün mesleğim olacağını hiç

2022 ŞUBAT
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ÖZEL RÖPORTAJ
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Sadece koş koş koş, ağırlık
yap koş, futbol bu değil!

Altyapılardan iyi futbolcu çıkmıyor; neden?
Saffet Akbaş:

RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN

Süper FenerS

1995-96sezonu
şampiyonu 

Fenerbahçe:

Ayaktakiler: 
Saffet Akbaş, Högh,

Elvir Boliç, Erol
Bulut , 

Fevzi Layiç, 
Jes Högh.

Oturanlar: 
Halil İbrahim Kara,

Sabin Ilie, 
Elvir Bolic, 

Tayfun Korkut, 
Tarık Daşgün.

1995-1996 sezonunda kazanılan 
şampiyonlukta büyük katkısı olan 

Fenerbahçe ve Milli takımın liberosu 
Saffet Akbaş ile Fenerbahçe yıllarını, 

futbolumuzun bugünü konuştuk. 

Sarı-lacivertli renklere faal futbol hayatı
sonrasında altyapılarda hoca olarak da

hizmet veren Akbaş altıyapılarımızın
sorunlarını da farklı bir bakış açısıyla

değerlendirdi...
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düşünmemiştim.
Oturduğumuz semtin takımı Gaziosmanpaşa Spor Kulü-

büydü. Gaziosmanpaşa Stadı’da çocukluğumuzda toprak ve
etrafı açık, herkesin 7/24 kullanabildiği, sokak lambalarının ay-
dınlatmasıyla gece geç vakitlere kadar oynadığımız,  göçmen-
lerin en yoğun olduğu birçok milli oyuncunun yetiştiği çok
önemli bir yerdi. Biz semt takımları ile maçlar yapardık.

O arada ben antrenmanlara giderken okulumu da aksat-
mamaya çalışıyordum. Bir de güvercin merakım vardı zama-
nımın bir bölümünü de onlarla geçiriyordum. Okul
öğretmenimden şiddet gördüğümden okulumu bırakmak zo-
runda kaldım. Maddi durumumuzda pekiyi olmadığından ça-
lışmak zorundaydım. 

1980'li yılların sonlarına doğru Gaziosmapaşa'nın altyapısı
çok sağlamdı. Adeta futbolcu fabrikasıydı. Çocukluk yılları-
mızda Gaziosmanpaşa amatör olduğu için herkese açıktı. Sa-
bahtan akşama kadar sahası inanılmaz derecede kalabalıktı.
Müthiş bir potansiyel vardı. Bilhassa göçmen çocuklar futbolu
çok seviyordu. Yetenekli ve bu işe yatkındılar. Sonrasında Ga-
ziosmanpaşa  3. Lig'e çıktı. Ardından rahmetli eniştem Sedat
Balkanlı ve Kıvırcık
Metin (Yıldız) Konyas-
por'a, Sarı Ercan (Ser-
best) ile Erdoğan Özalp
Gaziantepspor'a gitti.
Onlar bizim ufkumuzu
açtı. Bakış açımızı de-
ğiştirdiler. İnan bana 18
yaşında profesyonel
olana kadar Gaziosman-
paşa'dan başka takımla-
rın olduğunu
düşünmüyordum. Ligle-
rin var olduğunu, puan-
larla mücadele edildiğini
bile bilmiyordum.
n Peki Fenerbahçe’ye
geliş serüveni nasıl
oldu, anlatır mısın?
n Askerliğimi komando
olarak 3 ay acemi olarak
Isparta da sonrası da 15
ay Çerkezköy’de yap-
tım.  Askerlik görevimi yaparken, Gaziosmanpaşa Kulübü ge-
rekli yazıyı birliğime göndermediği için takımla hafta sonu
antrenmanlara katılamıyordum. Ordu takımı dışında bireysel
antrenmanlar yaparak formda kalmaya çalıştım. Askerliğim sü-
recinde kafamda hep Fenerbahçe’de futbol oynamak hayali
vardı. Kendimi buna motive ederek sürekli bireysel olarak
azimle çalıştım.

Gaziosmanpaşa sonrasında Ayvalıkgücü’ne bir Renault
Brodway marka arabaya transfer oldum. Hayatımda ilk defa
İstanbul’dan ayrılıp Ayvalık’a geldim. Ayvalıkgücü’nde 1 sene
oynadım beni çok sevdiler bende onları, burdan hepsine  çok
teşekkür ederim. 

Sonrasında Karşıyaka kulübüne transfer oldum takımda
oynadığım sezonda küme düştük. Ben bu duruma çok üzül-
düm tekrar imza atarsam bedel istemeyecektim. Fakat yeni
gelen başkan bize takımı küme düşürdünüz diye hakaret de-
recesinde bağırdı. Bende bu duruma çok kızdım fikrimi değiş-
tirdim imzalamayıp İstanbul’a döndüm. Sonra da Denizlispor
ile 500.000TL karşılığında anlaştık. Beni yöneticiler bir otele

yerleştirdiler ama kimse arayıp sormadı bende İstanbul’a dön-
düm. Daha sonra Vanspor’dan gelen bir teklifle bir yıllık an-
laşma yaptım.
n Fenerbahçe'den teklif geldiğinde nasıl bir duygu yaşa-
dın?                                                                                                                                                                   
n O dönem Fenerbahçe'nin başında teknik direktör olarak To-
mislav İviç vardı. Onun yardımcısı ve aynı zamanda tercü-
manı da Boşnak hemşerim Cemşir Muratoğlu hoca idi. Bir
gün beni aradı. 'Saffet, seni İviç istiyor. Fenerbahçe'ye gelir
misin?' dedi. Ben de 'Zaten Fenerbahçeliyim. Seve seve
gelirim' dedim. O da 'Tamam, Başkan Ali Şen seni araya-
cak' dedi. 
Ya ben bu kadar iyi mi oynuyorum da 
Fenerbahçe istiyor?' diye ikilemde kaldım.
Ben de Vanspor'daki kulüp binasında bulunan ankesörlü tele-
fonun numarasını verdim. Başkan orayı aradı. Ben bunun bir
şaka olduğunu düşündüm. Ali Şen ile konuşuyorum ama kendi
kendime de biri başkanın sesini taklit ederek benimle dalga
geçiyor diye düşünüyorum. Ama bir yandan da Cemşir hoca

bunu bana yapmaz diyorum. Dediğim gibi, Ya ben bu kadar iyi
mi oynuyorum da Fenerbahçe istiyor?' diye ikilemde kaldım.
Başkan Ali Şen ise, 'Görüştüğümüzü kimseye söyleme.
Sezon sonunda seni alacağız' dedi. Ben de hiçbir şey olma-
mış gibi Vanspor'da oynamaya devam ettim. Hatta ne anneme
ne de babama bundan bahsettim. Ta ki Cemşir Hoca İstan-
bul'da beni Ali Şen'in evine götürene kadar... Başkanla konu-
şup anlaştıktan sonra aileme Fenerbahçe'ye transfer
olacağımı söyledim. O ana kadar bu iş olmayacak diye çok
korkuyordum. Ali Şen başkan bana “Fenerbahçe’de oyna-
mak istiyorsan kimseyle görüşme sezon sonunda bizle-
sin” dedi ve 2 yıllığına birer milyona anlaştık. Benim
Fenerbahçe hayalim böylece gerçek oldu.  Fenerbahçe for-
masını 1995-2001 yılları arasında giydim, 1995-96 sezonunda
şampiyonluğa ulaşan kadronun çok önemli oyuncularından-
dım ve Şampiyonlar Ligi'nde İngiliz devi Manchester United'a
kendi sahasında 40 yıl sonra yenilgiyi tattıran ekipte yer
aldım.

Süper FenerS

1997-1998 sezonunda, Türkiye 1.Ligi’ni 2.sırada bitiren Fenerbahçe. Otto Baric’in çalıştırdığı sarı-lacivertli
takım, Trabzonspor’u 1-0 yenerek Başbakanlık Kupası’nı kazanmıştı...

Ayaktakiler: 
Uche Okechukwu,

Mustafa Doğan,
Erol Bulut, 

Saffet Akbaş, 
Fevzi Layiç, 

Jes Högh.

Oturanlar: 
Halil İbrahim Kara,

Sabin Ilie, 
Elvir Bolic, 

Tayfun Korkut, 
Tarık Daşgün.
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'Kıyafetler burada, parayı getirince alırsınız' dediler. 
Buna çok sinirlendim.

n Futbol yaşantında unutamadıkların nelerdir? 
n Unutamadığım anılarımdan biri, ben kulüplerden çok para
talep eden biri değildim. Yapım böyle. Boş mukavelelere imza
atardım genelde. Varlıklı bir aile değildik. Babam tek başına 7
kişiye bakıyordu. Başka çalışan yoktu. Dediler ki bana: 'Fe-
nerbahçe ile imza törenin olacak. Üzerine kıyafet al.'

Ben o ana kadar annemin pazardan aldıklarını giyerdim.
Çok ahım şahım kıyafetim yoktu.  O zaman, 'İyi mağazalar
İstiklal Caddesi'nde var' dediler. Cebimde 10 lirayla oraya
gittim. Bir mağazanın vitrininde elbiseler gördüm ve yazısına
falan bakmadan içeri girdim.  Ma-
ğazadakilere 'Beni baştan aşa-
ğıya giydirin' dedim. Benim
üzerimdeki kıyafet de pek iyi de-
ğildi. O yüzden beni önemseme-
diklerini fark ettim. 'Bekleyin'
dediler. 'İşim acil' deyince üst
kata çıkardılar. Tek tek kıyafetleri
getirmeye başladılar. Ben de bir
ara ayakkabıların numarasına ba-
karken altındaki etikette fiyatın
250 lira olduğunu gördüm. Ben ise
o zaman Fenerbahçe'den bin
lira peşin alacağım. Sonra ke-
mere baktım 100 lira. Ben bittim
dedim. Daha bunun ceketi, panto-
lonu, gömleği, kravatı var... Dedim
ki 'Ayakkabı kalsın.' Halbuki
ayakkabım yoktu. “Kemer de kal-
sın, eskisini takarım” dedim.

Neyse. Ben diğerlerini aldım.
Aldıklarım 870 lira tuttu. Ölçülerini aldılar. İki gün sonra

hazır olacağını söyleyip benden kapora istediler. 'Ne kadar bı-
rakmam lazım?' dedim. 'Yarısı varsa iyi olur' dediler. Yarısı
mı? 10 lira bende dedim ..Bir de İstiklal Caddesi'nden Gazios-
manpaşa'daki eve döneceğim. Cebimdeki 10 lirayı kapora ola-
rak versem yürüyerek eve dönmek zorundayım. Şimdi ben bu
olayı nasıl anlatayım mağazadakilere? Fenerbahçe'ye gidiyo-
rum desem inanmazlar. 'Bu halinle seni Fenerbahçe'ye kim
alır?' derler. Ben de 'Size nüfus kağıdını bırakayım. İki gün
sonra bu parayı getireceğim' dedim. O an tükürdüğümü ya-
lamak istemedim. Düşün, Fenerbahçe'den alacağım bin liralık
peşinatın 870'ni bunlara vereceğim. Mağazadakilerin bakışları

ve davranışları beni çok rencide
etmişti. Bu yüzden hırs yaptım.
Nüfus kağıdını almak istemediler.
'Kıyafetler burada, parayı geti-
rince alırsınız' dediler. Buna çok
sinirlendim. Mağazadan çıktım,
eve gittim. 

Ailemden para isteyemem; ha-
yatımda onlardan para istemedim.
İsmi Saffet ve aynı zamanda akra-
bam olan bir arkadaşıma durumu
anlattım. 'Bende 1000 dolar var'
dedi. Dedim ki 'O çok'. O da bana,
'Sen al bozdur. İşini gör. Sonra
hallederiz' dedi. Aldım parayı.
Mağazaya gittim. Kemerle ayak-
kabıyı bile aldım. Çıkarken de ma-
ğaza çalışanlarına 'Tavrınız hiç
hoşuma gitmedi. Beni yakında
televizyon veya gazetelerde
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gördüğünüzde kiminle muhatap olduğunuzu anlayacaksı-
nız. Bir daha da size gelmeyeceğim' dedim. Eve vardığımda
babamlar aldıklarımı giymemi istedi. O sırada kıyafetlerimin
Vakko olduğunu gördüm.

Trabzon’da 2-1 lik o efsane maçı unutamam; 
o gün öyle olması gerekirdi diyeyim. 
Başka söz bulamıyorum
Bir diğer anımda Fenerbahçe’ye geldiğim

ilk sene şampiyon olmuştuk. O sezon çok
hırslı azimle çalışmıştık, hocamız da çok
iyiydi çalıştığım hocaların en iyisi diyebilece-
ğim Carlos Alberto Perreria. Şampiyon ol-
duğumuz sene çok önemli olan Trabzon
maçını 2-1 kazanmamızdı. Trabzonspor
bizden 2 puan öndeydi ve çok iyi oynuyor-
lardı. Biz de iyiydik fakat biz yeni bir takım-
dık. Onlar daha oturmuş bir kadroya
sahipti. Trabzon şehri o maça çok iyi mo-
tive olmuştu. Tribünler tıka basa doluydu.
Sağlı sollu geliyorlardı. Erken de bir gol
buldular Abdullah Ercan'la. Maçın böyle
biteceğini düşünüyordum. Çok fazla Trab-
zon'un üzerine gidemiyorduk. İşte bunlar-
dan bir tanesinde ceza sahası üzerinde
tesadüf Abdullah'ın eline top çarptı.
Hakem frikik verdi. Oğuz (Çetin) abi
muhteşem vurdu. Son 10 dakikaya giri-
lirken soldan Erol Bulut harika bir orta
yaptı. Aykut Kocaman abi mükemmel
bir zamanlama ile 2-1 öne geçirdi.
Trabzonspor'un belki kalemize 20 tane
topu vardı. Bunların çoğunu Rüştü
Reçber kurtardı, bazıları ise direkten
veya defanstan döndü. O gün öyle ol-
ması gerekiyordu diyeyim. Başka bir
söz bulamıyorum. 

Aykut Kocaman’ı çok iyi futbolcu 
çok iyi bir antrenör 
ve güzel bir insan olarak tanıdım.

Bir de Manchester maçı onu da asla
unutamam. Parma maçı da çok önemli-
dir kendi kaleme gol atarak büyük travma
yaşadım bir yıl olarak hatıralarımda kaldı.
Fenerbahçe den Ankaragücü’ne kiralık
gittim orada bir yıl oynadım, sonra tekrar
kiralık olarak Diyarbakırspor da bir sene
oynadım ve takımı şampiyon yaptık. Fe-
nerbahçe de mukavelem bitince İstanbuls-
por da 4 sene Aykut Kocaman ile
çalıştım ve futbolu İstanbulspor’da bırak-
tım. Aykut Kocaman’ı çok iyi futbolcu çok iyi
bir antrenör ve güzel bir insan olarak tanı-
dım.

n Futbolculuk yılları. sona erdikten sonra sizi antrenör ola-
rak görüyoruz, antrenörlük sürecinizi de anlatır mısınız?
n TFF bölge antrenörlüğü yaptım. Müjdat (Yetkiner) hoca ile
Fenerbahçe’de oyuncu izleme komitesinde görev yaptım. Scout
olarak 1,5 yıl çalıştım. Sonra, Fenerbahçe 2002 yaş grubunu 2,5
sene çalıştırdım. Aziz Yıldırım seçimi kaybettikten sonra yeni

gelen başkan bizle çalışmak istemedi bizde gö-
revden ayrıldık. İstanbuls-
por’da 2. yarıda 7 maçlık bir
teknik direktör yardımcılığı
yaptım.
n Oynadığınız dönemlerde 6
kez milli formayı da terletti-
niz. Günümüze gelirsek milli
takımda sence yabancı hoca
olması doğru bir karar mı?
n Milli takımda yabancı hoca
olabilir ama hocalar ve ekip
oyuncularla sürekli beraber ola-
mıyorlar. Zira oyuncular farklı ta-
kımlarda oynayıp maç programı
olunca bir araya gelip 1 hafta an-
trenman sonra maç.

Başarı olmayınca da hocalara
çok fazla yükleniliyor. Milli takımda
yeni bir takım ruhu oluşmak üzere.
Oynanacak maçlar takımın kaynaş-
masına fayda sağlayacaktır.

Sadece koş, koş, koş... 
Ağırlık yap, koş... 
Futbol bu değil. 

n Fenerbahçe altyapısında hizmet
veren bir isim olarak altyapıdan
futbolcu yetişmesi için neler yapıl-
malı?
n Fenerbahçe Dereağzı Tesisleri’nde

bizde çalışan 5 oyuncu grubu vardı
parça parça sahalara bölünerek ça-
lışıyorduk, tesisler takımlara yetmi-
yordu. Bu aşağı yukarı bütün
takımlarda durum böyledir. Saha
eksikliği bir an önce tamamlanmalı.
Çocukların suni değil gerçek çim
sahalarda antrenman yaparak
uyumu sağlanmalıdır. Antrenman-
lar çok teknik ve sistematik olarak
fizik kapasiteleri yükseltilmelidir.
Ancak altyapıda o şartlarda yani
sadece haftanın bir günü 30 tane
oyuncuyla yarım sahayı kullana-
rak o çocuğa hiçbir şey öğrete-
mezsiniz. Sadece koş, koş, koş...
Ağırlık yap, koş... Futbol bu
değil. O nedenle altyapılardan
oyuncu yetişmesi zor.
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Milli takımda yeni bir 
takım ruhu oluşmak üzere.
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Hukuk savaşı başlatıyor! 
Kulübümüz Eski Başkanı Aziz Yıldı-

rım, basın mensuplarıyla sohbet
toplantısı gerçekleştirdi. Aziz Yıldı-

rım, kendisinin başkan, arkadaşlarının
ise yönetici olduğu için 3 Temmuz’daki
operasyonu yaşadıklarını dile getirerek,
"Bir yandan Fenerbahçe Spor Kulü-
bü’nün haklarını savunmak, büyük çınar
ağacının tek bir yaprağını bile kaybet-
memek uğruna karşımızdaki karanlık
koalisyon ile mücadele ederken diğer
yandan kendi onur ve şerefimiz için mü-
cadele ettik" dedi.

"BU GÜNE KADAR BU UĞURDA 
TELAFİSİ İMKANSIZ MADDİ 
VE MANEVİ KAYIPLARIMIZ OLDU"
10 yıllık bir süreç sonunda Yargıtay

tarafından beraat kararlarının onandı-
ğını hatırlatan Aziz Yıldırım, "Bu dava,
Cumhurbaşkanlığı sitesinde yer aldığı
şekli ile 15 Temmuz darbe girişimine
giden yolda FETÖ’nün kilometre taşla-
rındandır. Yabancı ülkelerin istihbarat
servislerinin aparatı olan bu örgüt ile
amasız fakatsız mücadele etmek, ülke-
sini ve milletini seven her Türk vatanda-
şının vatandaşlık görevidir. Bu
mücadelede bizlere daima destek olan
başta Cumhurbaşkanımız Recep Tay-
yip Erdoğan olmak üzere tüm parti lider-
lerine, milletvekillerine, kumpasın
aydınlatılması ve kumpasın aktörlerinin
adalet önüne çıkarılmalarına vesile olan
emniyet ve adalet teşkilatı mensupla-
rına teşekkür ederim. Bu güne kadar bu
uğurda telafisi imkansız maddi ve man-
evi kayıplarımız oldu. Kişisel olarak
maddi kayıpları sineye çekmek zorun-
dayız ve hiçbir şekilde dert etmiyoruz,
ancak manevi kayıplarımızın maalesef
hiçbir telafisi yoktur" diye konuştu.

"SÜRECİN BİR PARÇASI OLAN 
HERKES HAKKINDA DAVALAR 
AÇIYORUZ"
Gelinen noktada ileriki günlerde ata-

cağımız adımlarla alakalı bazı bilgiler
paylaşmak istiyorum. Tüm süreç bo-

yunca, şahsımı ve arkadaşlarımı itibar-
sızlaştırma amacıyla yapılmış tüm hak-
sız uygulamalarla ilgili, sürecin bir
parçası olan ve görevini kötüye kulla-
nan herkes hakkında davaları açıyoruz.

1) CMK madde 141’de düzenlenen
“Haksız koruma tedbirleri (gözaltına
alma ve tutuklama) ile alakalı tazmi-
nat davaları açacağız. Şahsım, İlhan
bey ve Şekip Bey buradan çıkacak taz-
minatları kuruşuna dokunmadan Fener-
bahçe Eğitim Kurumları’na ve
Mehmetçik Vakfı’na bağışlayacağız.  

2) Daha önce yapmış olduğumuz
kumpas suç duyurusu kapsamında
haklarında yasal işlem yapılmayan, 3
Temmuz sürecine iştirak etmiş gazeteci,
Spor yazarı, televizyon yorumcusu, TFF
yöneticisi ve çalışanları, İlhan Helvacı,
Lütfi Arıboğan, Ebru Köksal, Yunus
Egemenoğlu ile UEFA müfettişi Pierre
Cornu hakkında İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı nezdinde soruşturma ya-

pılması için yeniden şikayet dilekçesi
vereceğiz. 

3) 3 Temmuz sürecinde Hakim ve
Savcı olarak rol alan kişiler hakkındaki
hukuki süreç Bakırköy 1. Ağır Ceza
Mahkemesi’nde devam etmektedir. İlk
derece mahkemesi sıfatıyla Yargıtay’da
dava açılması halinde bu kumpas dava-
sına da müşteki olarak katılacağız ve
bu davanın takipçisi olacağız.

4) HMK madde 46’da yer alan “Ka-
yırma veya taraf tutma, yahut taraflar-
dan birine olan kin ve düşmanlık
sebebiyle hukuka aykırı bir hüküm veya
karar verilmiş olması” ve “Farklı bir
anlam yüklenemeyecek kadar açık ve
kesin bir kanun hükmüne aykırı karar
veya hüküm verilmiş olması” maddele-
rine istinaden, hakim ve savcıların 3
Temmuz sürecindeki yargılama faaliyet-
lerinden dolayı (Özellikle yasa dışı
dinleme sebebi ile) tazminat davaları
açacağız.

Kulübümüz Eski Başkanı Aziz Yıldırım, 
basın mensuplarıyla sohbet toplantısı gerçekleştirdi. 
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"MEHMET BERK, İFADESİNDE 
BURSASPOR ŞAMPİYON OLMASA 
FENERBAHÇE’YE OPERASYONUN 
2009 YILINDA YAPILACAĞINI 
SÖYLEMİŞTİ"
Aziz Yıldırım, kendisinin ve İlhan

Ekşioğlu’nun başvurusu üzerine 3
Temmuz sürecinde görev alan 38 hakim
ve savcı hakkında Bakırköy Cumhuriyet
Savcılığı tarafından iddianame düzen-
lendiğini dile getirerek, "Bakırköy 1’inci
Ağır Ceza Mahkemesi bu iddianame ile
ilgili olarak şüphelilerin ifadesinin alın-
ması işlemlerini yürütmektedir. Benim
şikayetim üzerine
HSK 2’nci Dairesi, bu
38 hakim ve savcının
meslekten ikinci kez
çıkarılmalarına karar
verdi. Bildiğiniz üzere
3 Temmuz soruştur-
masını yürüten firari
Mehmet Berk, ifade
esnasında, Bursaspor
şampiyon olmasa Fe-
nerbahçe Spor Kulü-
bü’ne operasyonun
2009 yılında yapılaca-
ğını söylemişti. Savcı-
nın bu söylemini
kamuoyu ile paylaş-
tım. Hukuk ekibimiz
hakim ve savcılar
hakkında açılacak da-
valara çalışırlarken
çok önemli bir delile
ulaştılar. Bu delil UYAP sisteminden
elde edildi. Başka delillere de ulaşıldı
ama bugün sadece birini sizinle payla-
şacağım. 3 Temmuz yargılamasını
yapan, kapatılan İstanbul 16’ncı Ağır
Ceza Mahkemesi’nin UYAP formatında
yazılı olan gerekçeli kararı word forma-
tına dönüştürüldüğünde, belgenin hazır-
lanma bilgileri çıkmaktadır. Buna göre
gerekçeli kararın oluşturma tarihi
16.06.2009’dur. Son değişiklik tarihi
10.08.2012, son yazdırma tarihi
10.08.2012’dir. Bu belge, Adalet Bakan-
lığı elinde olan UYAP sisteminde bu şe-
kilde kayıtlıdır. Bizimkine benzer bir
inceleme, Adalet Bakanlığı tarafından
yapıldığında bizim elde ettiğimizden
daha kapsamlı ve aydınlatıcı delillere
kolaylıkla ulaşılabilmesi mümkündür"
dedi.

"TAKIM OTOBÜSÜMÜZE YAPILAN 
SİLAHLI SALDIRININ FAİLLERİNİN 
BULUNMASI GEREKMEKTEDİR"
Kendilerinin ve 100’e yakın kişinin

yapmış olduğu şikayet sonucunsa Türk
adaletinin çok ağız cezalara hükmetti-
ğini kaydeden Aziz Yıldırım, "4 Nisan
2015’te Sürmene’de takım otobüsü-
müze yapılan silahlı saldırının faillerinin
bulunması gerekmektedir. Camiamızın
bu konuda büyük beklentileri vardır.
Şampiyonluğumuza mal olan saldırını
faillerinin, onları kullananlarının bulu-
nup, söz konusu saldırının bütün boyut-
ları ile aydınlatılması kamuoyu vicdanın

rahatlaması için elzemdir. İçişleri Ba-
kanlığımız başta olmak üzere, konuyla
ilgili devlet birimlerine çağrımız, bu cina-
yet girişiminin faili meçhul kalmaması
adına gerekli çalışmaları titizlikle yürü-
tülmesi ve konunun tüm yönleriyle ay-
dınlığa kavuşturulmasıdır. Bununla
birlikte, şuan devam etmekte olan so-
ruşturmanın akıbetinin de kamuoyuyla
paylaşılması gerekmektedir. Şekip Bey
ve İlhan Bey hakkında PFDK tarafından
verilen cezalarla alakalı olarak AİHM
hak ihlali kararı vermiştir. Bu karar
dayanak tutularak PFDK kararlarına
karşı yeniden yargılama yoluna gidilmiş
ve PFDK tarafından söz konusu karar-
larının kaldırılmasına karar verilmiştir.
PFDK’dan ceza alan kulübümüz bağlı-
ları Cemil Turan ve Yavuz Ağırgöl ile
alakalı olarak da hukukçu arkadaşları-

mız başvurularını hazırladılar ve en kısa
sürede gerekli başvurular yapılacaktır"
ifadelerini kullandı.

"ŞENES ERZİK VE MEHMET ALİ 
AYDINLAR'A SORMAK İSTERİM: 
CAS DAVASI’NIN GERİ ÇEKİLMESİ 
NEDEN TALEP EDİLDİ?
"Tekrar ve ısrarla söylüyorum, 3

Temmuz davası, benim, arkadaşlarımın
ve ailelerinin çok ağır maddi ve manevi
bedeller ödediği bir davadır. Bizler, bu
davanın hangi noktasında olmamız ge-
rekiyorsak en başından beri o noktada-
yız. Aynı zamanda bu süreçte bizimle
birlikte gözyaşı döken çocuklar için, acı

çeken camiamızın tüm bireyleri için bu
mücadeleyi sürdürme kararlığındayız.
Benim ve arkadaşlarımın bu konudaki
söylemleri, mücadeleleri bellidir. Bu mü-
cadeleden ve söylemlerimden bir adım
geri çekilmem de asla mümkün değildir.
Herkes bunu böyle bilmelidir. Bu felse-
feden hareketle, dönem içerisinde
UEFA yönetiminde bulunan Sayın
Şenes Erzik ve dönemin TFF Başkanı
Sayın Mehmet Ali Aydınlar’a da sormak
isterim, CAS davasının geri çekilmesi
neden talep edildi ? Davanın geri çe-
kilme nedeni olarak gösterilen ülke
menfaati neydi ve bu menfaat elde edi-
lebildi mi? O süreçte neler yaşandı? Bu
soruların cevaplarının tüm şeffaflığıyla
Fenerbahçe Camiası ve kamuoyuyla
paylaşılması gerekmektedir."
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Eğrisi ile doğrusu ile yeni bir döneme
başladık. Öncelikle hayırlı olsun.
Fakat daha geldiği ilk gün bir hafta

içerisinde oynananacak Antalya, Altay
ve Sivasspor müsabakalarında 9 puan
alacağını ilan etmesi gerçekten ütopik
bir yaklaşımdı. Antalya ile berabere kal-
dık, Altay’ı sahamızda 2-1 yendik ve 22
Ocak Cumartesi günü oynadığımız
Sivas maçında da ilk yarı mü-
kemmel bir futbol ortaya koy-
duk ve Miha Zajc’ın güzel bir
golü ile 18. dakikada 1-0 galip

duruma geçtik. Burada oynanan oyun-
dan ziyade Fenerbahçe’nin karakterine
uygun bir kadronun sahada olması idi. 

Takımdaki aktif futbolcuların bir ana-
lizini yaparsak defans karakterinde olan
Nazım Sangare, Serdar Aziz, Tisserant,
Kim Min Jea, Szalai, Novak . Bu maçta
defansta Nazım, Serdar Aziz, Kim Man
Jea ve Novak görev yaptı.  Szalai ce-

zalı olduğu için oynamadı. Orta ikili
futbolcularımız ise Sosa, Crespo,
Gustavo, Meyer, bu maçta
Crespo ve Zajc oyundaydı ve
Zajc mükemmel oyunu ile göz
doldurdu. Onların önünde Ferdi,

Osayi-Samuel, Mert Yandaş, İrfan
Can, Mesut Özil, ve bu maçta

İrfan ve Osayi-Samuel oy-
nadı. İlerdeki alternatif-

lerimiz Enner
Valencia, Serdar
Dursun, Berisha,
Pelkas ve Rossi.
Bu maçta Valen-
cia ve Serdar
Dursun oyna-
dıki, hemen
hemen çekir-
dek kadro di-
y e b i l i r i z .
Ancak ro-
tasyon uy-

ŞUbat 2022KaledeKi açı Süper FenerS

KaledeKi açı 
Kitabı yazarı
KaledeKi açı
Kitabı yazarı

Bülent
ARSLAN

Eğrisi ile doğrusu ile yeni bir döneme
başladık. Öncelikle hayırlı olsun.
Fakat daha geldiği ilk gün bir hafta

içerisinde oynananacak Antalya, Altay

duruma geçtik. Burada oynanan oyun
dan ziyade Fenerbahçe’nin karakterine
uygun bir kadronun sahada olması idi

TaTaT kımdaki aktif futbolcuların bir ana

KALECİLERDEKİ KÖMÜR KARASI
Her zaman vurguladığım

gibi takımın yarısının 
kaleci olduğu gerçeğini 

ne yöneticilerimiz ve 
ne de kaleci antrenörleri-

miz göremediğinden 
çok basit goller yiyoruz.
Henüz bizde daha maç
alan kaleci göremedik. 

Sivas maçında da ilk yarı mü-
kemmel bir futbol ortaya koy-
duk ve Miha Zajc’ın güzel bir
golü ile 18. dakikada 1-0 galip

zalı olduğu için oynamadı. Orta ikili
futbolcularımız ise Sosa, Crespo,
Gustavo, Meyer, bu maçta
Crespo ve Zajc oyundaydı ve
Zajc mükemmel oyunu ile göz
doldurdu. Onların önünde Ferdi,

Osayi-Samuel, Mert YaYaY ndaş, İrfan
Can, Mesut Özil, ve bu maçta

İrfan ve Osayi-Samuel oy-
nadı. İlerdeki alternatif-

lerimiz Enner
VaVaV lencia, Serdar
Dursun, Berisha,
Pelkas ve Rossi.
Bu maçta VaVaV len-
cia ve Serdar
Dursun oyna-
dıki, hemen
hemen çekir-
dek kadro di-
y e b i l i r i z .
Ancak ro-
tasyon uy-

z.
ç

k.
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gulandığında gene aynı oyun karakte-
rine haiz futbolcularımız da yok değil. Ni-
tekim ilk yarı mükemmele yakın bir oyun
oynandı ki arzu edilende bu idi. Fakat
maalesef defansta Serdar Aziz’in ve No-
vak’ın sakatlanıp oyundan çıkışları oyna-
dığımız güzel oyunu bozdu. Çünkü
Szalai cezalı olduğundan alternatifi yoktu
ve Osayi-Samuel’i sol beke çekmek zo-
runda kalan İsmail Kartal hücum gücü
zayıflayan takımda orta saha ve forvette
yaptığı yanlış değişikliklerle de 2. yarı
oyunun hakimiyetini Sivas’a kaptırmış
oldu. Yani taktik tutmamıştı. Bütün bun-
ların üzerine de 74’te yediğimiz çok basit
bir golle 3 puana çok yakınken sahadan
beraberlikle ayrıldık. 

Her zaman vurguladığım gibi takımın
yarısının kaleci olduğu gerçeğini ne yö-
neticilerimiz ve ne de kaleci antrenörle-
rimiz göremediğinden çok basit goller
yiyoruz. Henüz bizde daha maç alan ka-
leci göremedik. Nerede ise 30 metreye
yakın bir mesafeden vurulan bir şut
hangi hızda gelirse gelsin doğru baraj
kurarak hazırlanan kaleci mutlaka o topu
avuta çelebilmeli. Maalesef bizim kaleci-
miz baraj kurmasını dahi bilmiyor. Barajı
kurdu ve topun çıkışını göremeyecek bir
pozisyonda kendisini konumlandırdığı
için topa gerekli müdahaleyi yapamadı.
1.90 boyundaki kalecimiz çok rahatlıkla
çelebileceği topu ağlara giderken gördü.
Ben takımızda iyi bir kaleci analizatörü
olduğuna da inanmıyorum. Zira oynadığı
13 maçta yediği gollerin maalesef yüzde
90’ı kaleci hatasından kaynaklanıyor.
Yan top zafiyeti ve onsekiz hakimiyet ek-
sikliği en üst noktada. Topu oyuna so-
kuştaki isabet oranları en düşük
seviyede ve kurallara uyulmuyor.

Önünde oynayan defans oyuncuları ile
iletişimi çok zayıf. Yanlardan yapılan
duran top uygulamalarında kale çizgi-
sinde kalarak müdahale edemeyen de-
fans elemanına kendi görevi olmasına
rağmen kızabiliyor. Halbuki en az 25-30
metreden yanlardan  gelen topa nasıl bir
forvet oyuncusu kafaya çıkabiliyorsa ka-
leci de kendisini hazırlayıp kol mesafe
avantajlarını da kullanarak çok rahatlıkla
havada en üst noktada bloke edebilir ve
tehlikeyi bertaraf etmiş olur. Ama hiç te-
şebbüs etmiyorlar ve çok rahatlıkla 7.44
m kale çizgisinde kalarak gol yemeye
kendilerini mahkum ediyorlar.

Şimdi başka önemli bir konuya daha
değinmeden geçemiyeceğim ki, yazımın
başlığı “Kömür Karası” meselesi. Gala-
tasaray- Trabzon maçını izlerken her iki
takımın kalecilerinin göz altlarında son
derece bilinçsizce yapılmış kömür kara-
ları dikkatimi çekti. Her nekadar yoğun
bir kar yağışı altında oynanan maçta ze-
minde hiç kar yoktu. Çünkü süper ligteki
tüm takımlarımızın yeni yapılan stadı var
ve hepsinde yağmura karşı ızgara zemin
olduğu gibi karlı havalarda da alttan ısıt-
malı fonksiyonunu çalıştırabiliyoruz..
Maç boyunca yoğun bir kar yağışı olma-
sına rağmen zemin hiç kar tutmadı. Hiç
bir faydası olmadığını düşündüğüm bu
tedbirin ne kadar gereksiz olduğunu bi-
limsel olarak anlayabilmek için bu ko-
nuda uzman çok değerli arkadaşım
Altunizade Dünyagöz Hastanesi’nde gö-
revli Doç. Dr. Sn Levent AKÇAY’a sor-
dum ve bana aşağıdaki açıklamayı
gönderdi.

“Ultraviyole günlük yaşamımızda
maruz kaldığımız 400 nm den kısa bir
ışık dalgasıdır. İnsan gözü 400-700 nm

arasını görür. 400 ün altını ise göremez.
İşte bu göremediğimiz ışınlar göz kornea
ve retina tabakasına zarar verebilir. Kışın
güneş dik değil yatay konumdadır. Yani
güneş dik olduğunda tepemize, yatay ol-
duğunda ise göze daha direkt olarak
gelir. 

Kar olduğu ortamda, beyaz ışığı yan-
sıttığı için güneş ışını aslında gözümüze
daha çok zarar verebilir. Ultraviyole
güneş ile gelen bir enerjidir. UV-A ozon
tabakasından rahatlıkla geçer. UV-B ve
UV-C ise insana zararlıdır. UV-A insanda
uzun süre maruz kalınca zarar verir. 

Şimdi bu bilgiler ışığında 90 dakikalık
futbol ve kar ile kaplı sahayı yorumlaya-
lım . Bildiğiniz gibi futbolcular karlı ha-
vada göz kapağı altına kömür veya siyah
renk sürerler. Burada amaç şudur;
Beyaz sahadan yansıyan ışınlar gözü-
müze gelmesin ve saha hakimiyetimizi
bozmasın. Çünkü göz kapağına siyah
sürülünce siyahın ışığı emme gücünden
yararlanmak ana düşüncedir. Beyaz
zemin Ultraviyoleyi yansıtır, siyah emer.”

Peki doğru mu? Maalesef etkisiz .
Çünkü bunun olması için ortamın ta-
mamen karla veya beyazla kaplı ol-
ması ve ışına uzun süre maruz
kalınması gerekir. 90 dakikalık karla
kaplı sahada bile bu çok mümkün
değil iken karın olmadığı bir sahada
ortamın soğuk olması bahanesi ile
göz kapaklarına siyah sürmek ancak
bir imaj veya tarz olabilir.

İşte böyle dostlar. Maalesef Bilimsel
kaleciliğin her yönüyle uzağındayız. Bu
günün futbolunda daha bilimsel, daha
oyuna katkı payı yüksek eğitilmiş kaleci-
ler yetiştirebilirsek futbolumuzu biraz
daha ileriye taşıyabiliriz sanıyorum.

Ortamın tamamen karla 
veya beyazla kaplı olmadığı 

bir sahada, ortamın soğuk 
olması bahanesi ile 

göz kapaklarına 
siyah sürmek ancak 

bir imaj veya tarz olabilir.
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Çocukluğumuzda su
da vardı... Elektrik de
vardı... Ateş de vardı

tekerlek de vardı, huzur
vardı, dostluk vardı, top-
lumda ikilik yoktu...

Çünkü siz YOKTU-
NUZ...

Moda da her türlü din-
den insanlar vardı. İnanç-
ları ayrı, tanrıları birdi...

Adalar'da öyle Kınalıada da Ermeniler vardı.
Tenis dersine gittiğim Burgaz Ada'da Yahudiler vardı... Büyü-

kada'da Rumlar vardı... Herkes çok iyi anlaşırdı... Moda’da başta
Rumlar, Ermeniler, Yahudiler, Levantenler, İngilizler, Almanlar
(1955 lerden sonrası) vardı..

Neyse konumuz DENİZ OLAN YERDE MEDENİYET VAR-
DIR...

Yıl 1968 pirat yelkenlimle Moda kayıkhanesindeyiz... Herkes
birbirine selam verirdi... 

DENİZ hoş görüdür, medeniyettir, paylaşmaktır... 
Denizin ortasında kaldın mesela... 
Karadaki gibi çekici filan gelmez... 
HERKES gelir, tekneni çeker... 
Sana yemek verir, su verir... 
Kimse para istemez... 
DENİZ insanları verici yapar... Onun için teknede kadın tavla-

mak kolaydır... Tekne hele yelkenli insanı becerikli yapar... Yaratıcı
olursun, zeki olursun.Yoksa zaten denizde yaşıyamazsın...Bir
bıçak, bir tornavida,.bir çekiç denizin ortasında sana yardımcı olur.
Deniz insanı kalleş olmaz... SAMSUN'DA deniz kenarı ben pek
anlıyamadım ? Karadeniz belki kapalı deniz onun için mi böyle in-
sanlar çıkıyor..Cevap çok güzel oldu ama... Keşke aynı hassasiyeti
ANDIMIZ yasaklandığında da gösterseydik!!!

Sahilimizin taşlarla kaplanması trajikomik bir olaydır...Deniz
bize bakıyor... Biz ona bakıyoruz... Aynı ülkede kocaman ADALET
SARAYLARI var ama adalet yok... Ama dış görünüş muhteşem...
İsviçre’de deniz yok ama DENİZ BAKANI var. Ülkemizde adalet
yok ama ADALET bakanı var... Ben yeni bakandan çok ümitliyim...
Hiç olmazsa tecavüzlerde çocuklardan izin alınacak... Medeniyet
sadece denizle olmaz... Müzikde lazım...Bizler Moda Deniz Kulü-
bü'nün müziğiyle büyüdük...O zaman arabesk yoktu... Hüzün
azdı... Biz gençler o zaman hızlı dansları severdik ama slow dans-
ları beklerdik ... Kızlara içimizi dökmek için verilen bir şanstı bu
slowlar... Hiç bitmesini istemezdik... Moda tenis kortu da ben 1964
tenise başlayana kadar çok asil ve nezih bir yerdi... Sonra voleybol
gibi hırs, bağırmalar, raket fırlatmalar ortaya çıktı... Bir gün yaşlı
biri beni kenara çekti "Burası tenis kordu sokak değil, dikkat et
yoksa bir daha giremezsin" dedi...Ama o sadece dedi... Reisimiz
UKRAYNAYA gitti... İşte güzel haber ülkemiz Suriyeli, Türkmen,
Afganlarla çirkinleşmeye başlamıştı... Şimdi Ukraynalılarla güzel-
leşme zamanı... Haydi evlerimizi açalım bu güzellere... Ben evimin
bir anahtarını bakkala bıraktım... Eğer ben yokken gelirlerse kızlar
sokakta kalmasın diye... Genç geldi abi nostalji? Bugünden mem-
nun  olmazsan eskiyi ararsın... Bu hayatın klasiği... Kız geldi amca
ama ben ileriyi görmek istiyorum... Tamam geldi 2023 işte ... Dede
dede ben daha ileriyi görmek istiyorum ama ? 

Ben Aziz Nesin miyimki ? Ben Uğur Mumcu muyum ki ileriyi
görebileyim... 

Maç seyretmek istiyorsanız Efes ve Fenerbahçeyi  seyredin... 
Mücadele...hırs...takım oyunu...
Her şey var...
Ama inşallah geç kalmamışlardır...
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Adalar da öyle Kınalıada da Ermeniler var
TeTeT nis dersine gittiğim Burgaz Ada'da Y

Adalar'da öyle Kınalıada da Ermenil

Bülent
MERIÇ

FENERBAHÇE'Yİ
İzlEYİN YAlovA 

FENERBAHÇElİlER 
DERNEĞİ

KONUK YAZAR

1991yılında kurulan Yalova Fenerbahçe derneğinin
olağan genel kurul toplantısında, 2007 yılından

beri görevde olan Nedim Güven, yeniden başkan seçilerek
görevine devam etmektedir.. 

Yalova Fenerbahçeliler Derneği ve lokali, Yalova şeh-
rinde bulunan Fenerbahçelilerin buluştuğu bir noktadır.
Lokal hizmetleri kazanç için değil sadece üyelerin kendi yer-
lerinde rahat edebilmeleri ve sosyal aktivitelere katılmaları
için bir araya geldikleri dernek lokalidir.

Özellikle Aziz Yıldırım yönetimi döneminde, kulüp sosyal
faaliyetlere çok önem verirdi. Yalova Fenerbahçe derneği
üyeleri de çevre okul ve muhtaç insanların yaşadığı kuruluş-

lara yardım organizas-
yonları konusunda
başta gelen dernekle-
rimizden biriydi..İçinde
bulunduğumuz pan-
demi ve şu anki maddi
koşullar nedeni ile bu
organizasyonlar ol-
dukça azaldı.

Dernek Başkanı
Nedim Güven, “Der-
neğimizin faaliyetleri
içinde Yalova da kuru-
lan Fenerbahçe spor
okulları ile koordineli
olarak çalışmak. Bu-
rada Futbol, Voleybol

ve Basket dallarında çocuklarımız eğitim almaktadır.Bunun
yanı sıra, Fenerbahçe Spor Kulübü başkan ve yönetimi çiz-
gisinde faaliyet gösteren Yalova derneğimizin amaçları, Ku-
lübümüze daha çok üye yapabilmek ve Anadolu da bulunan
Fenerbahçelilere elimizden gelen tüm imkanları sunarak ku-
lübümüzü temsil etmekteyiz. Fenerbahçelilerin tek bir hedefi
vardır o da şampiyonluktur”..

29 Mart 2021 Tarihinde Genel kurul toplantısını yapan,
Yalova Fenerbahçe Derneği, başkan ve yönetimini seçti.
Diğer seçilen üyelerin isim ve görevleri aşağıdadır
Yönetim Kurulu: Nedim Güven, Doğan Çakar, Ertuğrul
Evci, Fatih Şenol, Kazım Tomruk, Necla Şölen ve Selçuk
Karayavuz.
Denetleme Kurulu Asil Üyeler: Feridun Laleoğlu, Ömer
Üstün, Sefa Kutluay.

Nedim Güven,

a su
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Mazinde bir tarih yatar,
marş böyle başlıyor.
Sadece mazi mi

F.Bahçe’nin büyüklüğü? Ge-
lecek adına çok güzel hayal-
lerimiz vardı bizim hele de
Ali Koç başkan seçildikten
sonra. Kongre öncesi vaad-
leri, kulübün vizyonu, 100
futbolculuk bir havuz, son
dakikaya kalmayan transfer-
ler, emekli olmaya gelmeyen
oyuncular ve daha niceleri.
En önemlisi futbol aklı. 

Şimdi soruyorum 4 se-
zonda neleri doğru yap-
tık? Hangi teknik direktör
tercihi doğruydu.  Gelen
giden futbolcular arasında birkaçı dışında isim bile
sayamıyoruz. Dünya yıldızı Mesut Özil geldi, o bile
düzene ayak uydurdu. Anladık ki bu yapıya kimi
getirirsen getir sonuç değişmeyecek. Her
sene sil baştan kurulan takım ve hayal
kırıklığı. Daha sezonun ortasında
havlu atan bir F.Bahçe olmaz, olma-
malı. Kimse de bu duruma alışma-
sın. Mazinde bir tarih yatar tekrar
hatırlatırım. 2. olmak bu kulüpte
teknik direktörlerin ayrılma se-
bebiydi. Löw ile Almanya’da
görüşülürken Ancelotti İstan-
bul’da tesisleri geziyordu. İste-
diğimiz isimleri getirir ve
anlaşırdık. Ne oyuncular geldi
şöyle eski maçlara bir bakın. Av-
rupa’da yarı final oynayan bir ta-
kımdan, önümüzdeki sezon
Avrupa’ya gitmeyip ligde şampiyon
olalım daha iyi diyen bir seviyeye
geldik.  

Bu tablo dünyanın her futbol ikliminde
eleştirilir. Eleştirenlere de sen nasıl F.Bahçe-
lisin denmez. Kimsenin F.Bahçeliliği sorgulanmaz.
Bu yüzden sayın başkan etrafınızda her şeyi doğru
yaptığınızı söyleyen insanlardan uzaklaşarak ob-
jektif olmanızı isteyeceğim. Her başımıza gelene
bir bahanemiz var. Haklı olduğumuz isyan ettiğimiz
TFF, hakemler, VAR bunları bir köşeye koyduk. Her

sezon bu durumları zaten
yaşıyoruz ama napıyorduk
2010 kadrosunun yaptığı
gibi 17’de 16 yapıp sahada
savaşıyorduk. İşte taraftar
bu savaşı görmek istiyor.
Gördüğünde de takımını so-
nuna kadar destekler. Ye-
nilse bile alkışlar. 

Geç karar alıyoruz sevgili
F.Bahçeliler geç. Pereira ay-
rıldı, ertesi gün İsmail Kartal
göreve başlamaya hazırken
1 ay bekledik. Bu arada bir-
çok isimle temasa geçip
nabız yokladık. İnanın kulüp
sosyal medyadan gelen tep-
kilere göre yönetiliyor. Vizyo-

numuzu şöyle anlatmak isterim. Farioli,
Karagümrük’ün teknik direkörü, menajerler bastırı-
yor ‘başkan çok iyi bir teknik adam bir düşün.’ Sos-

yal medyada Farioli 1 hafta tartışılır ve
F.Bahçe’ye yakıştırılmaz. 

Tersi olsaydı İtalyan teknik adam tek-
nik direktör olup İsmail Kartal’da

Sportif Direktör olacaktı. Ve bu se-
naryo için ciddi ciddi düşündük.
Şimdi sezon başındaki duruma
döndük. Bielsa ayarında bir tek-
nik adam arayışımız vardı, artık
o ayar Löw oldu. Önümüzdeki 3
ay Alman teknik adamın gelişiyle
hayal kurup geleceğin F.Bah-
çe’sini konuşacağız. Gelmezse
son dakika gelişmesi deyip pro-

jesi olan, transfer bütçesi geniş bir
takıma imza atacakmış sözlerine

inanacağız! Yapmayın bir karar alın
ve bunu da taraftara şeffaflık adı al-

tında duyurun. Milyonlarca F.Bahçeli siz-
den gelecek bir haber bekliyor sayın

başkan. En kötü karar, kararsızlıktan iyidir…
Bakın ne durumdayız, ne maçları ne takımı ne

futbolu konuşuyoruz. İsmail Kartal’ı tartışmıyoruz
bile. Ne suçu var İsmail hocanın? O gerçek bir
F.Bahçeli, yoksa kim bu kadar risklerin altına imza
atar. Takımı sahipsiz bırakmadığınız için teşekkür-
ler İsmail hocam…
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Ali 
CAN 

GEÇ KARAR ALIYORUZ

Milyonlarca F.Bahçeli sizden 
gelecek bir haber bekliyor sayın

başkan. En kötü karar, 
kararsızlıktan iyidir…
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Manchester United'ın sü-
perstarı Cristiano Ro-
naldo, Instagram'da en

çok takip edilen kişi olurken,
popüler sosyal medya plat-
formunda 400 milyon takip-
çiyi aşan ilk kişi oldu. 37
yaşına yeni giren Portekizli
forvet, Eylül 2021'de 237
milyon takipçiye ulaş-
mıştı. Ronaldo sa-
dece altı ayda,
Instagram'daki ta-
kipçi sayısının 163
milyon arttırdı.
Yıldız futbolcu
her paylaşımı için
ortalama 10 mil-
yon beğeni ile
3.242 gönderi
yaptı. Ronaldo'nun
takip ettiği hesap sa-
yısı ise sadece 500.

Avrupa'da ara transfer dönemi kapanırken Portekiz
ekiplerinden Braga'ya son anlarda birçok talip geldi.
Braga'nın genç futbolcusu Roger Fernandes per-

formansıyla Avrupa kulüplerinin dikkatini çekerken Ajax,
futbolcu için önemli bir teklif yaptı.

Ojogo'da yer alan habere göre Ajax, Roger Fernan-
des için Braga'ya 15 milyon euro değerinde bir teklif
gönderdi ancak kabul edilmedi. Portekiz ekibi genç fut-

bolcu için 40 milyon euro talep edince transfer ger-
çekleşmedi.

Roger Fer-
nandes ile

Ajax'ın yanı
sıra Leip-
zig de ilgi-
l e n i y o r .
Öte yan-
dan genç

oyuncu Pre-
mier Lig'deki

İngiliz devlerinin
de listesinde.
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Eski Manchester City ve Swansea
City'nin forveti Wilfried Bony, fut-
boldan uzak geçen günler-

den sonra kendine yeni bir
kulüp buldu.

505 gün boyunca futbol
maçına çıkmayan Bony,
Hollanda ekibi NEC Nij-
megen'e transfer oldu.

2015'te Manchester City,
Fildişi Sahilli futbolcuyu
Swansea'den 32 milyon Eu-
ro'ya transfer ederek en pa-
halı Afrikalı futbolcu yaptı.

Bony, 2020 yılında Suudi
Arabistan'a adım atarak Al-It-
tihad forması giydi.

Yeniden Hollanda'ya dönen
Bony, Vitesse'deki geçirdiği ba-
şarılı dönemi yakalamak istiyor.

Bony 2012/13 sezonunda 30
maçta 31 golle Eredivisie'nin en sko-
rer ismi oldu ve Hollanda'da Yılın
Futbolcusu ödülüne layık görüldü.

Gol atma becerisi onu 2013'te
Premier Lig ekibi Swansea City'ye

götürdü. Ardından
Manchester City ile

4,5 yıllık söz-
leşme imza-

layan yıldız
futbolcu, bekle-

nen perfor-
m a n s ı n

gölges inde
2020'de Al-Itti-

had'a imza attı.

400 milyon takipçiye ulaşan ilk kişi

Pele yeniden 
hastaneye yatırıldı

505 gün futbol oynamadan
yeni bir kulüp buldu

16 yaşındaki Roger Fernandes
için 40 milyon euro istiyorlar

Pele'nin bağırsağında, karaciğerinde ve ak-
ciğerinde tümör tespit edilmişti. ESPN'nin
haberine göre vücunda, başka tümörler ol-

ması riski nedeniyle hastanede kontrolden
geçecek. 

81 yaşındaki futbol efsanesinin kemoterapi
tedavisine devam ediliyor. Pele'nin sağlık du-
rumu, son zamanlardaki hassasiyeti nedeniyle
yakından takip edilecek.

k geçen günler
ndine yeni bir

yunca futbol
yan Bony,
NEC Nij-
er oldu.
chester City,

futbolcuyu
32 milyon Eu-
ederek en pa-
bolcu yaptı.
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götürdü. Ardından
Manchester City ile

4,5 yıllık söz-
leşme imza-

layan yıldız
futbolcu, bekle-

nen perfor-
m a n s ı n

gölges inde
2020'de Al-Itti-

had'a imza attı.

Wilfried Bony

Cristiano Ronaldo
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Baroni’den
İNCİLER

ZONGULDAK 
FENERBAHÇE 

TARAFTAR 
DERNEĞİ

Zonguldak Fenerbahçeliler Derneği 2009 yılında kurulmuştur. Fenerbahçe
Derneği Zonguldak ilinin Merkez ilçesinde faaliyet göstermektedir. Derneğin

kuruluş amacı taraftarı ile birlikte sosyal faaliyetlerde bulunarak gerekli organi-
zasyonları yapmak Fenerbahçe taraftarlarını bir arada tutarak onların sesi olmak.
Fenerbahçe Zonguldak Derneği her şartlarda kulübünün yanındadır.  Dernek,
belli konuma gelmiş Fenerbahçe aşığı işadamı, yönetici ve taraftarlardan kurul-

muştur. Dernek Faali-
yetlerini düzenleyen
dernek başkanı Turgut
Papila Zonguldak şeh-
rinde çok sevilen bir
şahsiyettir.

Zonguldak Fener-
bahçeliler Derneği,
Olağan Genel Kurul
Toplantısı’nı 26 Mart
2021 tarihinde gerçek-
leştirdi. Pandemi ted-
birleri kapsamında
gerçekleşen ve tek
liste olarak girilen se-
çimler sonucu başkan-
lığa yeniden Turgut

Papila seçildi. Yönetim Kurulu ve Denetleme Kurullarına seçilen üyelerin isimleri
aşağıdadır.

Yönetim Kurulu: Turgut Papila, Meral Özçelik, Hasan Üşümüş, Naci Orhan,
Levent Sürmen, Ramazan Gökdere, Ali Demirsoy, Engin Akcin, Murat Candaş,
Aycan Gencer, Volkan Köse.

Denetim Kurulu: İsmail Özmekik, Uğurcan Yarbaşı, Sadık Ertaş
Zonguldak Fenerbahçeliler Derneği olarak, şehre yeni atanan Emniyet mü-

dürü Fahri Aktaş’ı makamında ziyaret etti. Bu ziyarete, başkan Turgut Papila ve
yönetim kurulu arkadaşları Ali Demirsoy,
Meral Özçelik, Ramazan Gökdere, Naci
Orhan, Levent Sürmen ve Hasan Üşümüş
katılarak ile başarılar dilediler.

Derneğin yaptığı sosyal faaliyetlerden
en önemlisi her yıl düzenli olarak kan ba-
ğışında bulunmaları ve bunu geniş çaplı
olarak organize etmeleridir..
Kan bağışı ile ilgili konuşan Dernek baş-
kanı Turgut Papila, “Kan bir ihtiyaç, herkesin kan bağışında bulunması gerekir.
Çünkü hastanelerde hastalarımıza kan lazım olduğu zaman ilk başvurduğumuz
yer Kızılay'dır. Kızı-
lay'ın kan ihtiyacını
toplumun her kesimi-
nin karşılaması gere-
kir. Kızılay'a yardımcı
olmamız görevimizdir.
Biz de bu düşünce ile
Fenerbahçeliler olarak
kan bağışında bulun-
duk. 

Turgut Papila

Süper FenS

dernek
leri
miz

Fenerbahçe'de 5 sezon forma
giyen Brezilyalı oyuncu Cristian
Baroni’den seçmeler.
“G.SARAY'A ATTIĞIM GOL”
"Tüm goller önemlidir ama
Galatasaray'a karşı attığım gol
taraftarlar için de benim içinde
çok önemliydi.
“AYKUT KOCAMAN SAKİN,
ERSUN YANAL AGRESİF” 
İki hocamdan da çok şey
öğrendim. Fenerbahçe ikisi ile de
şampiyonluk yaşadı. İkisi de çok
rekabetçi ve sürekli kazanmak
isteyen teknik adamlar.
Aykut hoca (Kocaman) daha
sakin, daha sabırlı. Ersun hoca
(Yanal) daha agresif, sonuca
daha hızlı gitmek isteyen yapıda.
'EMRE, REKABETÇİ, WİNNER'
EMRE (Belözoğlu) ile uzun süre
birlikte oynadık. Çok rekabetçi,
tam bir winner. Bu özellikleri
tüm takımı motive ediyordu. Bu
tip oyuncular için yaşın bir
önemi yoktur. Emre de takip et-
tiğim kadarıyla bu sene çok iyi
işler yapıyor.
'AZİZ YILDIRIMDA BABA...'
YILDIRIM saygı duyduğum biri.
Özellikle zor dönemlerimde onun
desteğini arkamda hissetmek
özeldi. Babam gibi...
'VOLKAN BÜYÜK KAPTAN'
VOLKAN Demirel büyük bir kap-

tan. Eminim ki
antrenörlük hayatında
da futbolculuğundaki
kadar başarılı olacak-
tır.

'VOLKAN BÜYÜK KAPTAN'
VOLKAN Demirel büyük bir kap-

tan. Eminim ki
antrenörlük hayatında
da fufuf tbolculuğundaki
kadar başarılı olacak-
tır.
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MAYIN TARLASI

İlk devre treni kaçıran Fenerbahçe, ikinci yarıda ikincilik için
sahada mücadele edecek gibi. Ancak, işi hiç de kolay olma-

yacak.
Çok yanlış var.
Ali Koç başkanlığında sarı-

lacivertli kulüpte hiç kimse
uyarmadı mı başkanı.

Yoksa, Koç başında bu-
lunduğu müessesedeki gibi
"kimse konuşmayacak" mı
diyor. Öyle ya, patrona kimse
"Hayır" diyemez.

Benim kafamı takılan bir
şey var.

Armasız formalar çok tartı-
şıldı.

Yire o armasız formalar ile
maça çıkıldı.

Bir arma dikilemez mi idi
formalara.

Asırlık Fenerbahçe'nin ar-
ması yok, ama Avis reklamı
var. Bir maça Avis reklamı ol-
madan çıksalar olur mu?

Ali Koç, sayesinde kulübe
bir hayli para giriyor.

Bekleyelim ve görelim.

Ancak, bugüne kadar inişli çıkışlı gelgitler ile biz sersem-
leştik.

Eleştiriyoruz. Buna rağmen her zaman da destek vermek
zorundayız. Veriyoruz da.

Hem eleştiririz,
hem destek veririz

Gergin Divan ToplantısıFenerbahçe Kulübü Yüksek Divan kurulu (YDK) Şubattoplantısı yapıldı. Toplantıda konuşmacılar Başkan AliKoç'u kızdırdı.
Özellikle Hulusi Belgü'nün uzun ve ağır eleştirisi AliKoç'u kızdırdı. 
Ben de en sonda konuştum.  Oysa önceki toplantılardakürsüye çıkan kendinden sonra geleceği kura ile çekiyordu.Zaat 10.30'da başlayan toplantı 18.00 dolayında bitti.500 liralık yıllık, armasız formalar, yönetimde futbolcuolmaması, yine yönetimde başkana "hayır" diyebileceğinyokluğu, yılan hikayesine dönen Löw olayı ve RahmetliŞakir Eczacıbaşı'nın "Şampiyonluk para ile değil kafa ilekazanılır" sözü, benim konularımdı. Kadıköy Belediyesi'ninstad ile gar arasındaki kestirme yolu yapmaması nedeni ileFenerbahçe taraftarına işkence yaptığını da ekledim. Birkonuşmacı "Formalarımızın her yanı reklam dolu" der-ken, ben de "Onun için asırlık Fenerbahçe'nin forma-sında kulübün arması yok" diye noktaladım.En son konuşan Ali Koç, hata yapıldığını kabul etti veözür diledi. Ancak, işlerin düzeleceğini de eklemeyi unut-madı.

Fenerbahçe'de ilk yarı işlerin iyi gitme-
diğini yazmıştım.
Gömleğin üst düğmesi yanlış iliklendi

mi aşağıya kadar yanlış gider.
Öyle de oldu.
Başkan Ali Koç'un da notunun zayıf

olduğunu belirtmiştim.
İlk yarı sona erdi, ikinci devre başladı.

Adana demirspor maçında neden İsmail
kartal'ın göreve getirilmediğini hala  an-
lamış değilim. Bu da hata.

Tutturmuşlar Löw de löw.
Tamam kariyerli bir antrenör.

Ancak elinde sihirli değnek
mi var. Geletecek ve hooop
Fenerbahçe şampiyon
olacak.

Bence Löw'e bir ser-
vet verilecek. Baeşkan
bunu açıklamalı.

Diğer tarafta Sözcü
Gazetesi'nden gördü-
ğüm Al-Sat operasyonu
güzel. 

İşadamı Ali Koç, Fe-

nerbahçe'ye para kazandırıyor.Güzel,
ancak taraftar gelir giderle ilgi-

lenmez, şampiyonluk
ister.

Peki şampiyon-
luk.

Bekleyece-
ğiz, sırası gel-
diğinde o da
olur her-
halde.

A l i
Koç'un son
kozu Löw
herhalde.

E m i n i m

Löw ile birlikte çok ünlü ve pahalı topçu-
lar da transfer edilecek. 

Başka yolu yok.
Koç'un da Löw'ün de riski büyük.
Ancak, şu birkaç ayda Fenerbahçeli-

ler pinpong topuna döndü. O geliyor, bu
gidiyor. Onunla görüşüldü, bununla an-
laşılamadı. 

Tabii, bir de Fenerbahçe'yi traj maki-
nesi gören gazetelerin sallama haberleri
oldu.

Kafamız karıştı.
Bekleyeceğiz ve göreceğiz.
Bu sezon şampiyonluk zor, ikincilik

de kolay değil.
NOT: Armasız formaları bir kez daha

protesto ediyorum. O armalar asıklık ku-
lübümüzün alemeti farikasıdır. Tarihi gö-

zardı edemezsiniz

O gitti, öteki geldi

Afrika
Kupası

Dünyanın en iyi topçularının mücadele
ettiği Afrika Kupası maçları oynandı.

Kone, Boufal, Mane, Ekambi ve
Aboubakar gibi tanıdık isimlerin yanısıra

bir yığın becerikli topçular vardı.
Merak ettim, Fenerbahçe oraya oyuncu

bakmak için gözlemci yolladı mı.
Yoksa "Param var. 

İstediğimi alır, 
kazık yerim mi” der.

Cengiz
TOKGÖZ

Mayın Tarlası

CENGİZ TOKGÖZ şubat.qxp_Layout 1  9.02.2022  14:45  Page 1



2022 ŞUBAT MAYIN TARLASISüper FenerS

29

Singapur'daki doktorlar, DSO ̈(Dünya Sağlık Örgütü) proto-
kolun̈u ̈dinlemedi ve COVID-19'a otopsi yaptı. Doktorlar kol-

ları, kan damarlarının genisļedigĭni ve kan pıhtılarıyla
doldugŭnu, bunun da kan akısı̧nı engelledigĭni ve ayrıca vuc̈ut-
taki oksijen akısı̧nı azalttıgı̆nı ve ol̈um̈e neden oldugŭnu fark et-

tiler.
Singapur Sagl̆ık Ba-

kanlıgı̆, derhal Covid-19 te-
davi protokolun̈ü
degĭsţirerek pozitif hastala-
rına aspirin verdi.  100mg
ve Imromac almaya
basļandı.  Sonuc ̧ olarak,

hastalar iyilesm̧eye  basļadı.  
Ci̧n bunu zaten biliyor, ancak raporunu hic ̧yayınlamadı.
Sadece bagı̆sı̧klıgı̆ co̧k dus̈u̧k̈ olan kisi̧ler dikkatli olmalıdır.

Bu radyasyon ayrıca iltihaplanma ve hipoksiye neden olur.  
Kaynak: Singapur Sagl̆ık Bakanlıgı̆
ÖNEMLİ HABER
Singapur, aşısız kalmayı tercih edenlere Kovid-19'a yaka-

lanmaları halinde sağlık masraflarını kendi ceplerinden ödeme-
leri yaptırımı getirdi.

Hatırlayacaksınız 2019-20 Süper Lig'de Pandemi gösteri-
lerek düşme kaldırıldı. 
Malatyaspor, Kayserispor ve Ankaragücü ligde kaldı.

Takım adedinde de ayarlama yapıldı. Yani kılıfına uyduruldu.
Bunu anlamamak için saf olmak gerek.
Düşecek şehirlerin takımlarının yöneticileri milletvekilleri

ile iktidara baskı yaptılar ve düşmenin kaldırılmasını gerçek-
leştirdiler.

Bu olay gerçekleşmeden önce kafamı çalıştırdım ve "Lig-
den düşke kaldırılacak" diye hem söyledim,. hem de feyste
yazdım. Bazı arkadaşlar karşı çıktılar ama ben hakkı çıktım.

Şimdi yine puan cetvelinin altında sıkıntılı şehir takımları
var.

Ve Cumhuriyeti'nde 100.yılına geliyorz.
Tahminime göre yine "Başkan 100. Yıl affı" diye Cum-

hurbaşkanı'na gideceklerdir eminim.
Sonuç ne olur bilemim.
Seçim yakında ise af çıkar.

Bizi kandırıyorlar mı?

HHatırlayacaksınız 2019-20 Süper Lig'de Pandemi gösteri-
lerek düşme kaldırıldı

100. Yıl Affı mı? saha dışından...

Novak Djokovic, dünya-
nın 1 numaralı raketi.
Avustralya turnuva-

sı'na ovid 19 aşısı yaptır-
madığı ve de karşı
olduğu için alınmadı.

Düşündüm, biz de
böyle bir şey olsa.

Bu nedenle, bu ülke-
ler dünyanın en saygın
ülkeleri.

  

Iş
te

 a
da

le
t

Bu pisipisi kime
kızmış.

Havalar buz
gibi. Kedi ve

köpeklere sahip
çıkalım. 

Sevaptır.
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KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turhan, 
Jak Benzonana, Numan Atay, 

Barış Özkan, Özgün Mert, Harun Ata.

BASKI

Zeynel Abidin AKKOÇ  
Acıbadem Copy Center  Acıbadem

Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1
Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

U.S.A
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

SÜPER FENER GAZETESİ 
ŞUBAT 2022- YIL: 19 – SAYI 218

İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Reklam. Legend Futbol 
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim.Legend Futbol 

İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk. No. 7/5 
Ataşehir/İstanbul

TEMSİLCİLİKLER 

Süper Fener
ŞU

Sü

Süper FenerS

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

Sanatçı Bedri Baykam’ın beş yılda tamamladığı 
yeni kitabı ‘Sakıncalı’ okurla buluştu.

Demir Özdemir

“Ben bu kitabı başkalarının özel hayatını sorgulamanız için değil, kendi özel ha-
yatınıza ve beyninize göz atmanız için yazdım” diyor Baykam.

Toplumun bugün anladığı anlamda
“aldatma” diye bir kavram yoktur.
Tersine, “Ömür boyu başka hiç

kimse ilgimi çekmeyecek ve önümüz-
deki 60 yıl başka hiç kimseleri beğenip
ilgilenmeyeceğim” illüzyonu ile toplu-
mun tüm katmanları aldatılmıştır.
Bütün ilişkilerin sosyolojisi ve akışı bu
illüzyona dayalı yanılgı üzerine kurul-
muş, insanlar doğdukları andan itiba-
ren aşılanan bu kodlarla
şartlandırılmışlardır. Böyle bir sonsuz
tekeşlilik dayatmasına insanların çakı-
lıp kalmasını beklemek, kuşlardan
bayramlarda veya Noel günü uçma-
malarını beklemek kadar saçmadır.

Öte yandan, insanlar bir de “aile”
kavramına, anne baba sevgisine odak-
lanarak yaşamaya alışmışlardır. Aile
kurma güdüsünün temeli olan “aşk”, in-
sanları köreltip onlara en büyük güç ve
zaaflarını derinliklerinde hissettiren
temel bir duyudur.

İnsanların tüm ömrü, bu okuduğu-
nuz iki paragrafın uzlaşmaz görünen
çelişkileri arasında çarmıha gerilerek,
büyük oranda ömürleri boyunca iş-
kence görerek geçer…

Bedri Baykam, Genel ve Çok Özel
Hayatların Sakıncalı El Kitabı’nda, bu
“en tehlikeli” konuları ve içerdikleri ta-

buları elinin tersiyle iterek
mizah, bilimsel araştırma ve
somut verileri, geçmiş ve
bugün üzerinden çalkalayarak
giderken, yaklaşmakta olan
robot partnerlerin tehlikeli göl-
gesini ve bu kıskançlık kavga
gürültüleri içinde geçip giden o
kısacık hayatımızın esas değerini oku-
yucuya hissettirmek istiyor…

Birbirine aşık çiftlerin ömür boyu
kumrular gibi sevişmesini,  sonsuza
dek ”bir yastıkta kocayıp” mutlu olma-
larını, en az onlar kadar mutlu olacak
çocuklar yapmalarını,
tüm ailesinin, mutluluktan ışıldamasını
kim istemez?

İşte böyle başlıyor çok yönlü sanat-
çımız, Bedri Baykam’ın Genel ve çok
özel ilişkilerin “SAKINCALI” el kitabı.
Bu kitabın diğer bir özelliği de 720
sayfa oluşu.

Sakıncalı el kitabı, cinselliğe bakış
açınızı sarsabileceği
gibi bu konuların tomo-
grafisini kubist bir yakla-
şımla, dört ya da sekiz
farklı açıdan ele al-
makla kalmayacak, ko-
nunun geçmiş ve
geleceğe yayılan kap-
sama alanlarını da size
sunma görevini üstlene-
cek.

Bu kitabın bir ayrı
farklılığı da Baykam’ın,
gazetecilik, siyaset ve
resim çalışmalarından
artan zaman da vakit

ayırabildiği için ancak beş
yılda bitirmiş olmasıdır. Kadın erkek
ilişkisinin çok yönlü ve ince detayları ile
anlatılmış olması, okuyucuyu adeta
konuların içinde yaşatan sürükleyici
merak uyandıran bir kitap “Sakıncalı”
el kitabı, Kırmızı Kedi yayın evi tarafın-
dan çıkarılmıştır.

Tebrikler Bedri Baykam…

k
e
e
k
n
l-
a
o
erini oku-

Sakıncalı el kit
açın
gibi
graf
şım
fark
ma
nun
gele
sam
sun
cek

fark
gaz
res
arta

ayırabi
yılda bitirmiş olm
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

Çerkeşli OSB Mahallesi İmes Organize Sanayi Bölgesi 20. Cadde No:11 G23A17D2A Pafta 625 Ada 25 Parsel Dilovası-Kocaeli
info@asilktl.com        www.asilktl.com

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

0216 906 10 10
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